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Изх. № . . . . . . . . . . . . . . ./ . . . . . .   . . . . . .  

 

 

П Р О Т О К О Л 
 

№ 7 
 

Днес 19.07.2019 г. в заседателната зала на община Дупница се проведе VII редовно 
заседание на Общински съвет Дупница.  

На заседанието присъстваха 26 общински съветница.  
Отсъстваха Борислав Костадинов, Златко Славев, Костадин Костадинов, Иван Раков, 

Спас Андреев, Емил Христов и Ани Вакъвчиева.  
Заседанието бе открито от Председателя на Об.С – инж. Емил Гущеров в 10.07 часа.  
 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател:  
Добър ден.  
В залата присъстват 26 общински съветника, има необходимия кворум за провеждане 

на днешната сесия. Часът е 10.07, откривам VII редовно заседание за 2019 година на 
Общински съвет Дупница.  

Всички имате раздаден Дневния ред с №  393  / 12.07.2019 г. 
 
 

Д Н Е В Е Н Р Е Д : 
 
 
1. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за 

продажба на поземлен имот 65245.1.243 и застроената в него двуетажна масивна сграда и 
идентификатор 65245.1.243.1 по кадастралната карта на село Самораново. / вх.№ 365/ 
03.07.2019 г./ 

2. Докладна записка от Олга Китанова – за Кмет на Община Дупница, относно Предоставяне 
от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на задълженията 
по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за изменение и 
допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи /ПЗР на 
ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен  идентификатор 
80491.100.146 по кадастралната карта на село Червен Брег.  / вх.№ 368/ 08.07.2019 г./ 

3. Докладна записка от Олга Китанова – за Кмет на Община Дупница, относно Предоставяне 
от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на задълженията 
по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за изменение и 
допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи /ПЗР на 
ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен идентификатор 
80491.78.191 по кадастралната карта на село Червен Брег. / вх.№ 369/ 08.07.2019 г./ 
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4. Докладна записка от Олга Китанова – за Кмет на Община Дупница, относно Предоставяне 
от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на задълженията 
по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за изменение и 
допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи /ПЗР на 
ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен  идентификатор 
80491.100.142 по кадастралната карта на село Червен Брег.  / вх.№ 370/ 08.07.2019 г./ 

5. Докладна записка от Олга Китанова  – за Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 80491.71.74 по кадастралната карта на село Червен Брег. / вх.№ 371/ 
08.07.2019 г./ 

6. Докладна записка от Олга Китанова  – за Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 80491.72.391 по кадастралната карта на село Червен брег. / вх.№ 372/ 
08.07.2019 г./ 

7. Докладна записка от Олга Китанова – за Кмет на Община Дупница, относно Предоставяне 
от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на задълженията 
по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за изменение и 
допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи /ПЗР на 
ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен  идентификатор 
80491.100.144 по кадастралната карта на село Червен Брег.  / вх.№ 373/ 08.07.2019 г./ 

8. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Прекратяване на съсобственост между Община Дупница и частно лице в урегулиран 
поземлен имот /УПИ/ XVІІ – 65, кв. 10 по регулационния план на село Крайни дол, 
Община Дупница, чрез продажба частта на общината. / вх.№ 379/ 09.07.2019 г./ 

9. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Проект 
„Реконструкция и облагородяване на междублокови пространства в ж.к. Бистрица” по ОП 
”Региони в растеж 2014-2020”. / вх.№ 380/ 09.07.2019 г./ 

10. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Проект 
„Изграждане на Център за временно настаняване /ЦВН/” по ОП ”Региони в растеж 2014-
2020”. / вх.№ 381/ 09.07.2019 г./ 

11. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Актуализация на поименния списък на обектите за капиталови разходи за 2019 г. / вх.№ 
383/ 09.07.2019 г./ 

12. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Кандидатстване по ОП “Развитие на човешките ресурси” 2014 – 2020 г., схема за БФП 
BG05M9OP001-2.019 „Продължаваща подкрепа за деинституционализация на децата и 
младежите" - ЕТАП 2 - предоставяне на социални и интегрирани здравно-социални услуги 
за деца и семейства" - КОМПОНЕНТ 1 с конкретни бенефициенти общини. / вх.№ 384/ 
09.07.2019 г./  

13. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Кандидатстване с проектно предложение по процедура BG16M1OP002-2.009   
”Изпълнение на демонстрационни проекти в областта на управлението на отпадъците”.       
/ вх.№ 385/ 09.07.2019 г./ 
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14. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 80491.99.135 по кадастралната карта на село Червен Брег. / вх.№ 386/ 
10.07.2019 г./ 

15. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение 
за изработване на проект за Специализиран Подробен устройствен план – План за 
застрояване (ПЗ) в обхват: поземлен имот с идентификатор 68789.27.518 и част от имот с 
идентификатор 68789.27.537  по КК на гр.Дупница и предварително съгласие за 
изработване на проект за Специализиран Подробен устройствен план – План за 
застрояване (ПЗ) в обхват: поземлен имот с идентификатор 68789.27.518 и част от имот с 
идентификатор 68789.27.537  КК на гр.Дупница, община Дупница, област Кюстендилска, 
местност „Злево”, одобрена със Заповед № 300-5-56/30.07.2004 г. на ИД на АГКК / вх.№ 
387/ 10.07.2019 г./ 

16. Докладна записка от инж.Емил Гущеров – Председател на ОбС Дупница, относно 
Приемане за сведение на отчета за приходите и разходите и баланс за периода 01.01.2019 
г. – 30.06.2019 г. на “Многопрофилна болница за активно лечение Св. Иван 
Рилски”ЕООД, гр.Дупница. / вх.№ 392/ 11.07.2019 г./ 

17. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Вземане на 
Решение за приватизационна продажба чрез публично оповестен конкурс на един етап  по 
реда на  чл. 3, ал. 3, т. 2,  чл. 32, ал. 3, т. 2 от ЗПСК и чл. 2, ал.1 т.3 и глава VІ, раздел ІІІ от 
НТК, на общински нежилищен имот - частна общинска собственост, невключен в 
имуществото на общинско търговско дружество, представляващ: Поземлен имот с 
идентификатор №68789.603.152 по КК на гр.Дупница, ведно с изградените в имота сгради. 
/ вх.№ 388/ 10.07.2019 г./ 

 
 

***   ***   ***   ***   ***   ***  
 

ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
В деловодството на ОбС с № 409/125.07.2019 г. е постъпило предложение за 

допълнение на дневния ред от инж. Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, да се създаде 
нова т. 18, относно Изменение на Решение № 107 от 28.06.2019 год., взето с протокол № 9 от 
28.06.2019 год. от заседание на Общински съвет Дупница, касаещо продажба на земя - частна 
общинска собственост на собствениците на законно построената в имота сграда с вх.№ 399/ 
15.07.2019 г. 

Следващо предложение от инж. Методи Чимев, да се създаде нова т. 19, относно 
Решение за продажба на поземлени имоти с идентификатори №№04220.55.498, 04220.55.497, 
04220.55.499 и 04220.55.500 по кадастралната карта на село Бистрица с вх.№ 402/ 16.07.2019 
г. 

И предложение от инж. Методи Чимев, като т. 20, относно Приемане на Наредба за 
насърчаване на инвестициите с общинско значение и реда за издаване на сертификат за 
инвестиция клас В в Община Дупница с вх.№ 404/ 17.07.2019 г. 

И още едно предложение с вх.№ 412/ 18.07.2019 г. от инж. Емил Гущеров – 
Председател на ОбС Дупница, относно предложение за допълнение на дневния ред на 
заседанието, да се създаде нова т. 21, относно Отпускане на еднократна финансова помощ в 
размер на 1000лв.  /хиляда лева/ на Емилия Димитрова Барилска, живуща в гр. Дупница, ул. 
„Страхил Войвода“ № 12 с вх.№ 403/ 16.07.2019 г. 
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Колеги, който е съгласен с така направените предложения за допълнение на дневния 
ред, моля да гласува. 

Гласува се.  
Гласували: 
  
 “ ЗА “        25  
 “ ПРОТИВ “     няма  
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “    няма  
 
Приема се допълнението на дневния ред. 
Сега гласуваме целия дневен ред. 
Който е съгласен с предложения дневен ред и допълненията, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
  
 “ ЗА “        25  
 “ ПРОТИВ “     няма  
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “    няма 
 

 
 

Д Н Е В Е Н Р Е Д : 
 

1. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение 
за продажба на поземлен имот 65245.1.243 и застроената в него двуетажна масивна 
сграда и идентификатор 65245.1.243.1 по кадастралната карта на село Самораново. / 
вх.№ 365/ 03.07.2019 г./ 

2. Докладна записка от Олга Китанова – за Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 
на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона 
за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 
земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен  
идентификатор 80491.100.146 по кадастралната карта на село Червен Брег.  / вх.№ 368/ 
08.07.2019 г./ 

3. Докладна записка от Олга Китанова – за Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 
на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона 
за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 
земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 80491.78.191 по кадастралната карта на село Червен Брег. / вх.№ 369/ 
08.07.2019 г./ 

4. Докладна записка от Олга Китанова – за Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 
на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона 
за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 
земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен  
идентификатор 80491.100.142 по кадастралната карта на село Червен Брег.  / вх.№ 370/ 
08.07.2019 г./ 

5. Докладна записка от Олга Китанова  – за Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 
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на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона 
за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 
земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 80491.71.74 по кадастралната карта на село Червен Брег. / вх.№ 371/ 
08.07.2019 г./ 

6. Докладна записка от Олга Китанова  – за Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 
на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона 
за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 
земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 80491.72.391 по кадастралната карта на село Червен брег. / вх.№ 372/ 
08.07.2019 г./ 

7. Докладна записка от Олга Китанова – за Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 
на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона 
за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 
земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен  
идентификатор 80491.100.144 по кадастралната карта на село Червен Брег.  / вх.№ 373/ 
08.07.2019 г./ 

8. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Прекратяване на съсобственост между Община Дупница и частно лице в урегулиран 
поземлен имот /УПИ/ XVІІ – 65, кв. 10 по регулационния план на село Крайни дол, 
Община Дупница, чрез продажба частта на общината. / вх.№ 379/ 09.07.2019 г./ 

9. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Проект 
„Реконструкция и облагородяване на междублокови пространства в ж.к. Бистрица” по 
ОП ”Региони в растеж 2014-2020”. / вх.№ 380/ 09.07.2019 г./ 

10. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Проект 
„Изграждане на Център за временно настаняване /ЦВН/” по ОП ”Региони в растеж 
2014-2020”. / вх.№ 381/ 09.07.2019 г./ 

11. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Актуализация на поименния списък на обектите за капиталови разходи за 2019 г. / 
вх.№ 383/ 09.07.2019 г./ 

12. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Кандидатстване по ОП “Развитие на човешките ресурси” 2014 – 2020 г., схема за БФП 
BG05M9OP001-2.019 „Продължаваща подкрепа за деинституционализация на децата и 
младежите" - ЕТАП 2 - предоставяне на социални и интегрирани здравно-социални 
услуги за деца и семейства" - КОМПОНЕНТ 1 с конкретни бенефициенти общини. / 
вх.№ 384/ 09.07.2019 г./  

13. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Кандидатстване с проектно предложение по процедура BG16M1OP002-2.009   
”Изпълнение на демонстрационни проекти в областта на управлението на отпадъците”.       
/ вх.№ 385/ 09.07.2019 г./ 

14. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 
на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона 
за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 
земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 80491.99.135 по кадастралната карта на село Червен Брег. / вх.№ 386/ 
10.07.2019 г./ 
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15. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Разрешение за изработване на проект за Специализиран Подробен устройствен план – 
План за застрояване (ПЗ) в обхват: поземлен имот с идентификатор 68789.27.518 и 
част от имот с идентификатор 68789.27.537  по КК на гр.Дупница и предварително 
съгласие за изработване на проект за Специализиран Подробен устройствен план – 
План за застрояване (ПЗ) в обхват: поземлен имот с идентификатор 68789.27.518 и 
част от имот с идентификатор 68789.27.537  КК на гр.Дупница, община Дупница, 
област Кюстендилска, местност „Злево”, одобрена със Заповед № 300-5-56/30.07.2004 
г. на ИД на АГКК / вх.№ 387/ 10.07.2019 г./ 

16. Докладна записка от инж.Емил Гущеров – Председател на ОбС Дупница, относно 
Приемане за сведение на отчета за приходите и разходите и баланс за периода 
01.01.2019 г. – 30.06.2019 г. на “Многопрофилна болница за активно лечение Св. Иван 
Рилски”ЕООД, гр.Дупница. / вх.№ 392/ 11.07.2019 г./ 

17. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Вземане 
на Решение за приватизационна продажба чрез публично оповестен конкурс на един 
етап  по реда на  чл. 3, ал. 3, т. 2,  чл. 32, ал. 3, т. 2 от ЗПСК и чл. 2, ал.1 т.3 и глава VІ, 
раздел ІІІ от НТК, на общински нежилищен имот - частна общинска собственост, 
невключен в имуществото на общинско търговско дружество, представляващ: 
Поземлен имот с идентификатор №68789.603.152 по КК на гр.Дупница, ведно с 
изградените в имота сгради. / вх.№ 388/ 10.07.2019 г./ 

18. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Изменение на Решение № 107 от 28.06.2019 год., взето с протокол № 9 от 28.06.2019 
год. от заседание на Общински съвет Дупница, касаещо продажба на земя - частна 
общинска собственост на собствениците на законно построената в имота сграда.  / 
вх.№ 399/ 15.07.2019 г./ 

19. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение 
за продажба на поземлени имоти с идентификатори №№04220.55.498, 04220.55.497, 
04220.55.499 и 04220.55.500 по кадастралната карта на село Бистрица.  / вх.№ 402/ 
16.07.2019 г./ 

20. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Приемане на Наредба за насърчаване на инвестициите с общинско значение и реда за 
издаване на сертификат за инвестиция клас В в Община Дупница. / вх.№ 404/ 
17.07.2019 г./ 

21. Докладна записка от Георги Георгиев – общински съветник и Председател на ПК по 
здравеопазване, социална политика и етнически въпроси в Общински съвет Дупница, 
относно Отпускане на еднократна финансова помощ в размер на 1000лв.  /хиляда лева/ 
на Емилия Димитрова Барилска, живуща в гр. Дупница, ул. „Страхил Войвода“ № 12. / 
вх.№ 403/ 16.07.2019 г./ 

 
 

***   ***   ***   ***   ***   ***  
 

ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Преди да преминем към първа точка от дневния ред, в деловодството на ОбС е 

постъпило заявление за изказване от г-жа Ирина Евгениева Николова. 
Заповядайте г-жа Николова. 
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Г-ЖА ИРИНА НИКОЛОВА – Председател на Сдружение „Помощ за животните – 
Дара“: 

Аз съм Ирина Николова и съм Председател на Сдружение „Помощ за животните – 
Дара“, което е регистрирано от 1999 год. От март месец тази година Министерски съвет е 
приел нова Програма национална за овладяване на популацията на безстопанствените 
кучета. Изключително болезнена тема, както за общините така и за нас природозащитниците. 
Но имаме една цел, да няма кучета по улиците. И за да постигнем това нещо ние трябва да 
изпълняваме тази програма. Тя се изпълнява с мащабна кастрация, със задомяване на 
кучетата и със сериозен контрол на домашните любимци. Винаги го казвам, има лодка, има 
дупка и когато ние гребем от тази лодка, а в нея постоянно се влива вода не можем нищо да 
направим. И тука е работа на общината да кастрира дворните кучета приоритетно, женски. 
Също така да бъде приложена програма „Кастрирай, върни“. Със запитване на Световна 
здравна организация, която се занимава не само с кучета, а и с хора, ни препоръча в най-най 
добрите европейски цивилизовани страни проблема е решен точно по този начин, защото 
кучетата са териториални животни и …………… 

Да знам, че е наболял въпроса ухапани, подгонвани и т. н. Да има такъв момент. 
Трябва да се работи, трябва да се види къде кучета могат да обитават, а къде не могат. 
Кучета които не се хранят, кучета които имат разгонени кучета с малките по улицата, 
естествено ще има ухапани хора. Но тука има решение. Защо в приют Дупница не се работи? 
Защо тази кастрационна програма не работи в Дупница. Защо се слагат докторите, които са 
преди 80 годишна възраст, които не умеят да кастрират и които само отчитат дейността. 
Значи кастрация на мъжките кучета не ни е нужна. Преди всичко приоритетно трябва да 
бързичко да се кастрират женски кучета, да няма приплод, след това вече да се кастрират 
мъжките. Пак е сложен д-р Ангелов, пак няма кастрации. Той е възрастен човек, моите 
почитания, но той постоянно взима болнични, той не може да кастрира. Не знам какво е 
правил всички тези години та дама такива непрофесионални кастрации. Значи жестоко 
непрофесионална кастрация. Това е жестоко отношение към животното, което 
инкриминирано по Наказателен кодекс. И за това моля да бъдат взети мерки, да бъде сложен 
един професионален доктор, който да почне наистина мащабна кастрация.  

Друг момент. Работа с неправителствени организации. И в Закона го пише. Ние сме 
насреща. Миналата година понеже ние сме подали отчет, ние сме осиновили 100 кучета и 27 
бебета са изведени от Дупница и то в България. Да не кажат, че ще ги изнасяме в чужбина и 
правиме пари и тъй нататък. Кучетата в България и са осиновени прекрасно. И продължаваме 
тази осиновителна програма. Ние сме насреща при това безплатно. Но за съжаление 
ръководството не желае да работи с нас. Осиновителната програма осигурява намаляването 
на кучетата. Обе след като приюта е затворен с месеци и няма допуск към общинския приют 
от доброволци по 3, 4 месеца, естествено няма как да има осиновителна програма. Няма как 
да се види кои кучета трябва да бъдат изведени. Колкото повече кучета влязат в приюта, 
толкова повече ще бъдат осиновени. Това е. А си има и Закон. Кмета подсигурява достъпа на 
доброволци в приюта. Също така подсигурява и съдейства за обществен контрол. Аз се 
явявам такава и имам пълно право. 

Другото което искам да ви кажа. Вчера имахме среща с колегите от ГЕРБ, готвиме 
промени, има вече внесено в Народното събрание на първо четене промени в Закона, да 
имаме контрол над развъдници, да има контрол над домашни любимци. Това е вашата работа 
на общините. Докато не се пълнят улиците с тези животни, няма как да решим. Ние сме 
насреща и мисля, че ще работим от тук нататък добре. 

 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Благодаря. Заповядайте г-н Чимев. 
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ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Моето уважение към дейността на г-жа Николова и вашите НПО. Искам само малко 

статистика. Колегите едва ли са на ясно пък и вие така бягате явно от цифрите, проблема ви е 
д-р Ангелов. Д-р Ангелов е на работа в нашия приют от неговото създаване. През д-р 
Ангелов са минали над 2 000 кучета за кастрация. Ако тези 2 000 кучета, които той е 
обслужил бяха само кучета които обгрижваше Община Дупница, в момента не би трябвало 
да има нито едно куче по улиците. Поглеждам статистика 2018. През приюта са минали 181, 
143 кастрирани. Знаете ли колко са осиновени? Три. Извинявайте две. 2019 година към 
момента приюта е обработил над 108, от тях осиновени 3. Моето уважение, повтарям още 
веднъж към това което искате да правите. Въпроса е, че едно е да искаш, друго е да го 
правиш. Ангажимента на ОА, ангажимента на всяка администрация е ясен. Аз обаче бих 
попитал след София посока югозапад къде има подобен действащ приют с толкова клетки, 
които непрекъснато се изграждат.  

/обаждане от място/ 
Жоспожо, бъдете така поне от уважение така малко по-коректна.  
Аз бих попитал колегите. Ние какво искаме? Не провокирам, да не ме разбере някой 

погрешно. Нито искам да нарушаваме Закон за защита на животните, нито искам да 
нарушавам наредбата за която споменахте, нито Закона за ветеринарномедицинска дейност, 
но понеже споменахте, че в другите страни……. В другите страни г-жо Николова когато 
едно обслужено куче не бъде осиновено, мине необходимия срок, как процедират. Примерно 
в Италия. Що не отговорите на колегите. Аз не говора за ефтанизация. Един пример ще дам. 
Едно опасно животно на улицата, едно куче което е агресивно……. 

/обаждане от място/ 
Вие продължавате да апострофирате. 
За да бъде вкарано в режим едно подобно агресивно животно колеги трябва да бъде 

събрана комисия, това животно трябва да бъде доказано агресивно. Е как да го докажем по-
добре, то лае, напада човек, ние ще чакаме да съберем комисия. Повтарям за последно 
колеги. Според мен тук прозира не само желание на структура която иска да помага, тя 
винаги е добре дошла. Никога не сме отказвали помощ. Но тук прозира личностен 
ангажимент. И това което споменахте, че е отказан достъп не е вярно. Има Заповед и там е 
указано, всеки делничен ден от 11.30 до 17.30 ч. и през 1 почивен ден събота, с изключение 
на официални празници. 

Това исках да ви дам като информация колеги.  
Благодаря ви. 
 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Благодаря г-н Чимев. 
Преминаваме към първа докладна от дневния ред. Това е докладна записка от 

инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за продажба на поземлен 
имот 65245.1.243 и застроената в него двуетажна масивна сграда и идентификатор 
65245.1.243.1 по кадастралната карта на село Самораново. / вх.№ 365/ 03.07.2019 г./ 

Колеги да чуем становището на икономическа комисия. Благодаря. 
На комисията ТСУ г-н Пилев. Положителни становища и на двете комисии. 
Колеги, имате възможност за изказване по докладна записка. 
Г-н Димитров, заповядайте. 
 
Г-Н ЙОРДАН ДИМИТРОВ – общ. съветник: 
Уважаеми г-н Председател. 
Г-н Кмет. 
Колеги. 
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По тази докладна проведох разговори с кмета на селото, с жители на с. Самораново и 
тяхното желание е парите от продажбата по някакъв начин да останат в селото. Поради тази 
причина искам да направя едно предложение, като това предложение го направих в 
икономическата комисия и колегите ме подкрепиха. Така, че идеята е точно такава. Парите 
от продажбата на тази сграда да останат в с. Самораново и с тях да се направи да се извърши 
благоустрояване, като също съм уточнил и какво желание има да се направи с кмета на 
селото.  

Предлагам в решението като т. 5 да влезе следното решение: „Общински съвет 
Дупница предлага на кмета на Община Дупница след продажбата на сградата да внесе 
предложение в Общинския съвет за актуализация на поименния списък на 
капиталовите разходи, като бъде включен обект ремонт на ул. „Борислав Стоилов“ в с. 
Самораново.“ 

Като казваме ремонт след това ще се уточни какво ще се извърши точно в зависимост 
от парите които бъдат взети от тази сграда. Това е предложението. 

Благодаря. 
 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Благодаря г-н Димитров. Постъпи процедурно предложение, като т. 5 в решението, 

което г-н Димитров изчете. 
Който е съгласен с така направеното предложение от г-н Димитров, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
  
 “ ЗА “        25  
 “ ПРОТИВ “        1  
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “    няма 
 
Процедурното предложение на г-н Димитров се приема. 
 
Г-н Пилев, заповядайте.  
 
АРХ. АСЕН ПИЛЕВ – общ. съветник: 
Още от самото начало исках да кажа, че аз съм за ремонта на тази улица, разбира се 

има нужда. Но съм против начина по който трябва да се осигурят средствата. Според мен 
трябва да се актуализира списъка и от парите на общината независимо по коя линия трябва 
да се отпуснат тези средства за ремонта. Това ще бъде прецедент и вярвайте, че от тука натам 
всичко което ще продаваме по селата ще си изискват да остават там парите. За мен по 
принцип това е погрешно. 

 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Благодаря г-н Пилев. Г-н Павлов, заповядайте за изказване. 
 
Г-Н СТАНИСЛАВ ПАВЛОВ – общ. съветник: 
В тази посока която каза г-н Пилев беше и нашия въпрос. Означава ли това, че от тук 

нататък, като имаме продажба по селата във всяко село парите или част от парите ще остават 
за селото. Това е било и наше предложение на нашата група от преди време. Ние подкрепяме 
такава практика да остава процент за там, но да бъде принципно да се подходи на нещата, а 
не на парче. 
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ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Благодаря г-н Павлов. Г-н Чимев, заповядайте. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Глас народен, глас Божий и обратно. Аз съм напълно съгласен с това което каза и арх. 

Пилев и Станислав Павлов. Ако си спомняте колеги, преди време имахме коментари по тази 
тема и тогава приехме едно разумно предложение % от такива реализирани продажби да 
остава. Мисля, че това е по-разумния вариант. Тук е колежката кмета на с. Яхиново. 
Миналата година като се закупи сградата на РПК за кметство на селото която струваше над 
90 000, а няма реализирани продажби. Как да процедираме? Площада на с. Джерман, който 
живи и здрави утре ще бъде открит и струва не малко пари без реализирани продажби. Как 
процедираме? Аз мисля, че тук малко поизбързахте с това предложение, по-скоро с това 
гласуване. В с. Самораново също са направени не малко инвестиции – новото кметство, 
детски спортни площадки, без да са реализирани продажби. Режима трябва да бъде един, 
колеги и принципен. 

Благодаря ви. 
 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Благодаря г-н Чимев. 
Г-н Соколов, за изказване. 
 
Д-Р ПЛАМЕН СОКОЛОВ – общ. съветник: 
Това което каза Асен Пилев има логика защото има села, да ги наречем от по-малкия 

мащаб, в които няма атрактивни имоти. И това значи ли, че ги обричаме на абсолютна мога 
да кажа забрава и от Господ. В тоя ред на мисли трябва да ви кажа, че имаше практика преди 
време, защото си позволявам да съпоставя. Преди години г-н Пилев процента на 
приватизацията беше много по-голям и съвсем естествено. Тогава имаше какво да се 
продава. Имаше механизъм при който се оставаше процент винаги, но конкретно сега да ви 
кажа не участвах в гласуването, просто исках да видя как ще се развият нещата. Не само в с. 
Самораново, а и конкретната улица я познавам, трагедия. За това предлагам да бъде изграден 
механизъм в който реално в селата да има регламентирано принципно финансиране. В тоя 
ред на мисли уважаеми колеги, тъй като това е сигурно последна или предпоследна или по 
предпоследна сесия, не мога да кажа точно, не съм административно запознат, но това което, 
излезе Краси преди малко…… Това което една група не малка хора разговарят в следващия 
ОбС ще бъде предложен да има бюджет за всяко село. И държа много високо да се чуе това 
нещо. Поради простата причина, че хората и на село и в града плащат данъци и тези данъци 
влизат в общината и би трябвало да се разпределят пропорционално и коректно. 

В тоя ред на мисли ви казвам, че аз също смятам, че прибързахме по начина по който 
го гласувахме. 

 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Благодаря на г-н Соколов. Ще дам думата и на г-н Попов юридически за едно 

обяснение.Заповядайте г-н Попов. 
 
АДВ. МИЛЕН ПОПОВ – юрист ОбС: 
Благодаря г-н Председател. 
Това което следваше да уточним към момента е дали с допълнителната точка в 

проекта за решение се предлага на кмета да упражни свое правомощие по бюджета, а именно 
допълване на списъка с капиталови разходи или се задължава да упражни това свое 
правомощие. Защото ако е задължава в този случай това решение ще бъде 
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незаконосъобразно. Ако обаче само се предлага, това няма задължителен характер по 
отношение на кмета на общината и така решението е законосъобразно. Разбрах от г-н 
Димитров, че решението е в смисъл предлага на кмета. Тоест то няма задължителен характер 
и в този смисъл е коректно. 

 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Благодаря на г-н Попов. 
Други колеги по докладната? Няма желаещи за изказване. 
Преминаваме към гласуване. 
 
1. Емил Димитров Гущеров                          за 
2. Йордан Крумов Йорданов   за 
3. Йордан Стоянов Димитров              за 
4. Даниела  Стойчова Симова   за 
5. Димитър Василев Крекманов   за 
6. Емил Стойнев Станкев    за 
7. Асен Георгиев Пилев    за 
8. Виолета Генчева Инкьова   за 
9. Дилиана Тошева Диканска   за 
10.Борислав Йорданов Костадинов  отсъства 
11.Юлиан Теодоров Бараков   за 
12. Станислав Христов Павлов   за 
13. Ивайло Валериев Петров   за 
14. Георги Асенов Пехливански   за 
15. Асен Сотиров Илиев               за 
16. Златко Пламенов Славев   отсъства 
17. Костадин Крумов Костадинов   отсъства 
18. Иван Миланов Раков    отсъства 
19. Георги Василев Георгиев   за 
20. Лорета Методиева Николова   за  
21. Ивайло Петров Шаламанов   за 
22. Спас Борисов Андреев    отсъства 
23. Емил Иванов Христов    отсъства 
24. Павел Ангелов Коларски   за 
25. Георги Милчов Райнов    за 
26. Славчо Илиев Павлов    за 
27. Христо Страхилов Михалчев   за 
28. Любомир Петров Георгиев   за 
29. Ани Ангелова Вакъвчиева   отсъства 
30. Пламен Петров Соколов   за 
31. Виолета Йорданова Зашева    за 
32. Йонко Йорданов Гергов    за 
33. Иван Методиев Танев    за 
 
Резултата от гласуването е: 
 
“ЗА”                   26 
 “ПРОТИВ”                        няма 
 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 
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НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за 
местното самоуправление и местната администрация, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 от Закона 
за общинската собственост и чл.76 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество /приета с Решение №8/31.01.2008 год. на 
Общински съвет Дупница/,  ОбС  прие 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  110 
 
1.Общински съвет Дупница допълва Програмата за управление и разпореждане с 

имотите общинска собственост в Община Дупница за 2019 год. в част ІІІ, т.Б: “Имоти, които 
Община Дупница има намерение да продаде”, със следния имот: “Сграда с идентификационен 
№ 65245.1.243.1 /землище шестдесет и пет хиляди двеста четиридесет и пет, кадастрален 
район едно, имот двеста четиридесет и три, сграда едно/ по кадастрална карта, одобрена със 
Заповед № 300-5-61/05.08.2004 година на Изпълнителния директор на Агенция по кадастъра, 
със застроена площ 140 кв.м /сто и четиридесет квадратни метра/, предназначение на сградата: 
Административна, делова сграда, брой етажи: 2 /два/, ведно с прилежащия поземлен имот № 
65245.1.243 /землище шестдесет и пет хиляди двеста четиридесет и пет, кадастрален район 
едно, поземлен имот двеста четиридесет и три/ по кадастрална карта, одобрена със Заповед № 
300-5-61/05.08.2004 година на Изпълнителния директор на Агенция по кадастъра, с адрес: село 
Самораново, улица “Георги Димитров” №27 /двадесет и седем/, с площ 607 кв.м /шестстотин и 
седем квадратни метра/, с трайно предназначение на територията: "Урбанизирана"; начин на 
трайно ползване: "Ниско застрояване /до 10 м /десет метра//, със стар идентификатор: №364 
/триста шестдесет и четири/, представляващ урегулиран поземлен имот /УПИ/ ХІІІ-364 
/тринадесети, образуван от имот триста шестдесет и четири/ в квартал 16 /шестнадесет/ по 
регулационния план на село Самораново.” 

2. Взема решение за продажба чрез публичен търг с явно наддаване на следния 
общински недвижим имот: Сграда с идентификационен № 65245.1.243.1 /землище шестдесет 
и пет хиляди двеста четиридесет и пет, кадастрален район едно, имот двеста четиридесет и 
три, сграда едно/ по кадастрална карта, одобрена със Заповед № 300-5-61/05.08.2004 година на 
Изпълнителния директор на Агенция по кадастъра, със застроена площ 140 кв.м /сто и 
четиридесет квадратни метра/, предназначение на сградата: Административна, делова сграда, 
брой етажи: 2 /два/, ведно с прилежащия поземлен имот № 65245.1.243 /землище шестдесет и 
пет хиляди двеста четиридесет и пет, кадастрален район едно, поземлен имот двеста 
четиридесет и три/ по кадастрална карта, одобрена със Заповед № 300-5-61/05.08.2004 година 
на Изпълнителния директор на Агенция по кадастъра, с адрес: село Самораново, улица 
“Георги Димитров” №27 /двадесет и седем/, с площ 607 кв.м /шестстотин и седем квадратни 
метра/, с трайно предназначение на територията: "Урбанизирана"; начин на трайно ползване: 
"Ниско застрояване /до 10 м /десет метра//, със стар идентификатор: №364 /триста шестдесет и 
четири/, представляващ урегулиран поземлен имот /УПИ/ ХІІІ-364 /тринадесети, образуван от 
имот триста шестдесет и четири/ в квартал 16 /шестнадесет/ по регулационния план на село 
Самораново,  с пазарна оценка 52 957 лв. /петдесет и две хиляди деветстотин петдесет и седем 
лева/, съгласно експертна оценка, изготвена от лицензиран оценител на недвижими имоти.  

 
3.Общински съвет Дупница определя: 
3.1.Начална цена – утвърдената пазарна оценка по т.2 от решението. 
3.2.Размер на депозита за участие в търга – 5 295. 70 лв. /пет хиляди двеста деветдесет и 

пет лева и седемдесет стотинки/, представляващи 10% от началната цена. 
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3.3.Вид на търга – публичен търг с явно наддаване чрез представяне от участниците на 
предложенията пред комисията в деня и часа, обявени за провеждане на търга. 

3.4. Стъпка на наддаване 10 % /десет процента/ от началната продажна цена.  
3.5. Публичният търг с явно наддаване да се проведе най-късно в 30-дневен срок от 

публикацията на обявяването му. 
 
4. Упълномощава кмета на Община Дупница да проведе процедурите и сключи 

договора за продажба. 
 
5. Общински съвет Дупница предлага на кмета на Община Дупница след продажбата на 

сградата да внесе предложение в Общинския съвет за актуализация на поименния списък на 
капиталовите разходи, като бъде включен обект ремонт на ул. „Борислав Стоилов“ в с. 
Самораново. 

 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  

 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Следваща докладна записка от Олга Китанова – за Кмет на Община Дупница, относно 

Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен  
идентификатор 80491.100.146 по кадастралната карта на село Червен Брег.  / вх.№ 368/ 
08.07.2019 г./ 

Колеги, нека да чуем становището на двете комисии. Икономическа. Благодаря г-жа 
Симова. Положително и от комисията по ТСУ. Благодаря г-н Пилев. 

Колеги, имате възможност за изказване по докладна записка № 369. 
Няма такива заявки за изказване. 
Преминаваме към гласуване. 
 
1. Емил Димитров Гущеров                          за 
2. Йордан Крумов Йорданов   за 
3. Йордан Стоянов Димитров              за 
4. Даниела  Стойчова Симова   за 
5. Димитър Василев Крекманов   за 
6. Емил Стойнев Станкев    за 
7. Асен Георгиев Пилев    за 
8. Виолета Генчева Инкьова   за 
9. Дилиана Тошева Диканска   за 
10.Борислав Йорданов Костадинов  отсъства 
11.Юлиан Теодоров Бараков   за 
12. Станислав Христов Павлов   за 
13. Ивайло Валериев Петров   за 
14. Георги Асенов Пехливански   за 
15. Асен Сотиров Илиев               за 
16. Златко Пламенов Славев   отсъства 
17. Костадин Крумов Костадинов   отсъства 
18. Иван Миланов Раков    отсъства 
19. Георги Василев Георгиев   за 
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20. Лорета Методиева Николова   за  
21. Ивайло Петров Шаламанов   за 
22. Спас Борисов Андреев    отсъства 
23. Емил Иванов Христов    отсъства 
24. Павел Ангелов Коларски   за 
25. Георги Милчов Райнов    за 
26. Славчо Илиев Павлов    за 
27. Христо Страхилов Михалчев   за 
28. Любомир Петров Георгиев   за 
29. Ани Ангелова Вакъвчиева   отсъства 
30. Пламен Петров Соколов   за 
31. Виолета Йорданова Зашева    за 
32. Йонко Йорданов Гергов    отсъства 
33. Иван Методиев Танев    за 
 
Резултата от гласуването е: 
 
“ЗА”                   25 
 “ПРОТИВ”                        няма 
 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни 
разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и 
ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, бр.61 от 2016 год.) 
и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за собствеността и ползуването на 
земеделските земи, ОбС  прие 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  111 
 
1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 

поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници на наследниците на на Зорка 
Михайлова Димкина съгласно Решение №10-7432А/26.03.2018 г., по заявление вх. 
№7432А/20.05.1992 г., на Общинска служба по земеделие - гр. Дупница и скица-проект № № 
15-912552-06.12.2018 г., както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 80491.100.146, образуван от поземлен имот 
80491.100.48 с адрес на поземления имот: село Червен брег, Община Дупница, Област 
Кюстендил, местност “Могилите” с площ 0.990 дка, трайно предназначение на територията: 
Земеделска, начин на трайно ползване: Друг вид нива. 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
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ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Следваща докладна записка от Олга Китанова – за Кмет на Община Дупница, относно 

Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 80491.78.191 по кадастралната карта на село Червен Брег. / вх.№ 369/ 
08.07.2019 г./ 

Колеги, нека да чуем становището на двете комисии. Г-жа Симова. Благодаря ви. Г-н 
Пилев. Благодаря. 

Колеги, имате възможност за изказване по докладна № 369. 
Няма такива заявки за изказване. 
Преминаваме към гласуване. 
 
1. Емил Димитров Гущеров                      за 
2. Йордан Крумов Йорданов   за 
3. Йордан Стоянов Димитров              за 
4. Даниела  Стойчова Симова   за 
5. Димитър Василев Крекманов   за 
6. Емил Стойнев Станкев    за 
7. Асен Георгиев Пилев    за 
8. Виолета Генчева Инкьова   за 
9. Дилиана Тошева Диканска   за 
10.Борислав Йорданов Костадинов  отсъства 
11.Юлиан Теодоров Бараков   за 
12. Станислав Христов Павлов   за 
13. Ивайло Валериев Петров   за 
14. Георги Асенов Пехливански   за 
15. Асен Сотиров Илиев               за 
16. Златко Пламенов Славев   отсъства 
17. Костадин Крумов Костадинов   отсъства 
18. Иван Миланов Раков    отсъства 
19. Георги Василев Георгиев   за 
20. Лорета Методиева Николова   за  
21. Ивайло Петров Шаламанов   за 
22. Спас Борисов Андреев    отсъства 
23. Емил Иванов Христов    отсъства 
24. Павел Ангелов Коларски   за 
25. Георги Милчов Райнов    за 
26. Славчо Илиев Павлов    за 
27. Христо Страхилов Михалчев   за 
28. Любомир Петров Георгиев   за 
29. Ани Ангелова Вакъвчиева   отсъства 
30. Пламен Петров Соколов   за 
31. Виолета Йорданова Зашева    за 
32. Йонко Йорданов Гергов   отсъства 
33. Иван Методиев Танев    за 
 
Резултата от гласуването е: 
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“ЗА”                   25 
 “ПРОТИВ”                        няма 
 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и 
заключителни разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за 
собствеността и ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, 
бр.61 от 2016 год.) и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за 
собствеността и ползуването на земеделските земи, ОбС  прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  112 
 
1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 

поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници на наследниците на Стоил Михайлов 
Попов съгласно Решение № ЧБ812/24.07.1997 г. по заявление вх.  №3980/06.02.1992 г., на 
Поземлена комисия - гр.Дупница  и скица-проект № 15-705765-02.10.2018 г.,  както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 80491.78.191, с адрес на поземления имот: 
село Червен брег, Община Дупница, Област Кюстендил, местност “Малосаница” с площ 
10.771 дка, трайно предназначение на територията: Земеделска, начин на трайно ползване: 
Нива. 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Следваща докладна записка от Олга Китанова – за Кмет на Община Дупница, относно 

Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен  
идентификатор 80491.100.142 по кадастралната карта на село Червен Брег.  / вх.№ 370/ 
08.07.2019 г./ 

Колеги, да чуем становището на двете комисии. Г-жа Симова. Благодаря . 
Положително е становището и на двете комисии. 

Колеги, имате възможност за изказване по докладната записка 
Няма желаещи. 
Преминаваме към гласуване. 
 
1. Емил Димитров Гущеров                      за 
2. Йордан Крумов Йорданов   за 
3. Йордан Стоянов Димитров              за 
4. Даниела  Стойчова Симова   за 
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5. Димитър Василев Крекманов   за 
6. Емил Стойнев Станкев    за 
7. Асен Георгиев Пилев    за 
8. Виолета Генчева Инкьова   за 
9. Дилиана Тошева Диканска   за 
10.Борислав Йорданов Костадинов  отсъства 
11.Юлиан Теодоров Бараков   за 
12. Станислав Христов Павлов   за 
13. Ивайло Валериев Петров   за 
14. Георги Асенов Пехливански   за 
15. Асен Сотиров Илиев               за 
16. Златко Пламенов Славев   отсъства 
17. Костадин Крумов Костадинов   отсъства 
18. Иван Миланов Раков    отсъства 
19. Георги Василев Георгиев   за 
20. Лорета Методиева Николова   за  
21. Ивайло Петров Шаламанов   за 
22. Спас Борисов Андреев    отсъства 
23. Емил Иванов Христов    отсъства 
24. Павел Ангелов Коларски   за 
25. Георги Милчов Райнов    за 
26. Славчо Илиев Павлов    за 
27. Христо Страхилов Михалчев   за 
28. Любомир Петров Георгиев   за 
29. Ани Ангелова Вакъвчиева   отсъства 
30. Пламен Петров Соколов   за 
31. Виолета Йорданова Зашева    за 
32. Йонко Йорданов Гергов   отсъства 
33. Иван Методиев Танев    за 
 
Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   25 
 “ПРОТИВ”                        няма 
 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и 
заключителни разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за 
собствеността и ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, 
бр.61 от 2016 год.) и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за 
собствеността и ползуването на земеделските земи, ОбС  прие 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  113 
 
1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 

поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
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съществуващи или възстановими стари реални граници на наследниците на на Владимир 
Михайлов Димкин съгласно Решение №ЧБ548/16.07.1997 г. по заявление вх.  
№7433/20.05.1992 г., на Поземлена комисия - гр.Дупница  и скица-проект № 15-912572-
06.12.2018 г.,  както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 80491.100.142, образуван от поземлен имот 
80491.100.49 с адрес на поземления имот: село Червен брег, Община Дупница, Област 
Кюстендил, местност “Могилите” с площ 1.845 дка, трайно предназначение на територията: 
Земеделска, начин на трайно ползване: Друг вид нива. 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница.  

 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Следваща докладна записка от Олга Китанова  – за Кмет на Община Дупница, 

относно Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в 
изпълнение на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на 
Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 
земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 80491.71.74 по кадастралната карта на село Червен Брег. / вх.№ 371/ 
08.07.2019 г./ 

Колеги, да чуем становището на двете комисии. Г-жа Симова. Благодаря. Г-н Пилев. 
Благодаря. Положителни становища и на двете комисии. 

Колеги, имате възможност за изказване по докладната записка 
Няма желаещи. 
Преминаваме към гласуване. 
 
1. Емил Димитров Гущеров                      за 
2. Йордан Крумов Йорданов   за 
3. Йордан Стоянов Димитров              за 
4. Даниела  Стойчова Симова   за 
5. Димитър Василев Крекманов   за 
6. Емил Стойнев Станкев    за 
7. Асен Георгиев Пилев    за 
8. Виолета Генчева Инкьова   за 
9. Дилиана Тошева Диканска   за 
10.Борислав Йорданов Костадинов  отсъства 
11.Юлиан Теодоров Бараков   за 
12. Станислав Христов Павлов   за 
13. Ивайло Валериев Петров   отсъства 
14. Георги Асенов Пехливански   за 
15. Асен Сотиров Илиев               за 
16. Златко Пламенов Славев   отсъства 
17. Костадин Крумов Костадинов   отсъства 
18. Иван Миланов Раков    отсъства 
19. Георги Василев Георгиев   за 
20. Лорета Методиева Николова   за  
21. Ивайло Петров Шаламанов   за 
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22. Спас Борисов Андреев    отсъства 
23. Емил Иванов Христов    отсъства 
24. Павел Ангелов Коларски   за 
25. Георги Милчов Райнов    за 
26. Славчо Илиев Павлов    за 
27. Христо Страхилов Михалчев   за 
28. Любомир Петров Георгиев   за 
29. Ани Ангелова Вакъвчиева   отсъства 
30. Пламен Петров Соколов   за 
31. Виолета Йорданова Зашева    за 
32. Йонко Йорданов Гергов   отсъства 
33. Иван Методиев Танев    за 
 
Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   24 
 “ПРОТИВ”                        няма 
 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и 
заключителни разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за 
собствеността и ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, 
бр.61 от 2016 год.) и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за 
собствеността и ползуването на земеделските земи, ОбС  прие 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  114 
 
1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския поземлен 

фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или 
възстановими стари реални граници на наследниците на Стоил Михайлов Попов съгласно 
Решение № ЧБ812/24.07.1997 г. по заявление вх.  №3980/06.02.1992 г., на Поземлена комисия - 
гр.Дупница  и скица-проект № 15-705805-02.10.2018 г.,  както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 80491.71.74, с адрес на поземления имот: 
село Червен брег, Община Дупница, Област Кюстендил, местност “Сребърняк” с площ 3.236 
дка, трайно предназначение на територията: Земеделска, начин на трайно ползване: Ливада. 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница.  

 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Следваща докладна записка от Олга Китанова  – за Кмет на Община Дупница, 

относно Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в 
изпълнение на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на 
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Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 
земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 80491.72.391 по кадастралната карта на село Червен брег. / вх.№ 372/ 
08.07.2019 г./ 

Колеги, да чуем становищата на двете комисии. Г-жа Симова. Благодаря. Г-н Пилев. 
Благодаря. Положителни становища и на двете комисии. 

Колеги, имате възможност за изказване по докладната записка 
Няма желаещи. 
Преминаваме към гласуване. 
 
1. Емил Димитров Гущеров                      за 
2. Йордан Крумов Йорданов   за 
3. Йордан Стоянов Димитров              за 
4. Даниела  Стойчова Симова   за 
5. Димитър Василев Крекманов   за 
6. Емил Стойнев Станкев    за 
7. Асен Георгиев Пилев    за 
8. Виолета Генчева Инкьова   за 
9. Дилиана Тошева Диканска   за 
10.Борислав Йорданов Костадинов  отсъства 
11.Юлиан Теодоров Бараков   за 
12. Станислав Христов Павлов   за 
13. Ивайло Валериев Петров   за 
14. Георги Асенов Пехливански   за 
15. Асен Сотиров Илиев               за 
16. Златко Пламенов Славев   отсъства 
17. Костадин Крумов Костадинов   отсъства 
18. Иван Миланов Раков    отсъства 
19. Георги Василев Георгиев   за 
20. Лорета Методиева Николова   за  
21. Ивайло Петров Шаламанов   за 
22. Спас Борисов Андреев    отсъства 
23. Емил Иванов Христов    отсъства 
24. Павел Ангелов Коларски   за 
25. Георги Милчов Райнов    за 
26. Славчо Илиев Павлов    за 
27. Христо Страхилов Михалчев   за 
28. Любомир Петров Георгиев   за 
29. Ани Ангелова Вакъвчиева   отсъства 
30. Пламен Петров Соколов   за 
31. Виолета Йорданова Зашева    за 
32. Йонко Йорданов Гергов   отсъства 
33. Иван Методиев Танев    за 
 
Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   25 
 “ПРОТИВ”                        няма 
 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 
 



21 
 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и 
заключителни разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за 
собствеността и ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, 
бр.61 от 2016 год.) и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за 
собствеността и ползуването на земеделските земи, ОбС  прие 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  115 
 
1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 

поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници на наследниците Стоил Михайлов 
Попов съгласно Решение № ЧБ812/24.07.1997 г. по заявление вх. вх. №3980/06.02.1992 г., 
Поземлена комисия - гр. Дупница и скица-проект № 15-705189-02.10.2018 г., както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 80491.78.391 с адрес на поземления имот: 
село Червен брег, Община Дупница, Област Кюстендил, местност “Рибарица”, с площ 2.132 
дка, трайно предназначение на територията: Земеделска, начин на трайно ползване Друг вид 
ливада. 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Следваща докладна записка от Олга Китанова – за Кмет на Община Дупница, относно 

Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен  
идентификатор 80491.100.144 по кадастралната карта на село Червен Брег.  / вх.№ 373/ 
08.07.2019 г./ 

Колеги, да чуем становището на двете комисии. Г-жа Симова. Благодаря. Г-н Пилев. 
Благодаря. Положителни становища и на двете комисии. 

Колеги, имате възможност за изказване по докладната № 373. 
Няма такива. 
Преминаваме към гласуване. 
 
1. Емил Димитров Гущеров                      за 
2. Йордан Крумов Йорданов   за 
3. Йордан Стоянов Димитров              за 
4. Даниела  Стойчова Симова   за 
5. Димитър Василев Крекманов   за 
6. Емил Стойнев Станкев    за 
7. Асен Георгиев Пилев    за 
8. Виолета Генчева Инкьова   за 
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9. Дилиана Тошева Диканска   за 
10.Борислав Йорданов Костадинов  отсъства 
11.Юлиан Теодоров Бараков   за 
12. Станислав Христов Павлов   за 
13. Ивайло Валериев Петров   за 
14. Георги Асенов Пехливански   за 
15. Асен Сотиров Илиев               за 
16. Златко Пламенов Славев   отсъства 
17. Костадин Крумов Костадинов   отсъства 
18. Иван Миланов Раков    отсъства 
19. Георги Василев Георгиев   за 
20. Лорета Методиева Николова   за  
21. Ивайло Петров Шаламанов   за 
22. Спас Борисов Андреев    отсъства 
23. Емил Иванов Христов    отсъства 
24. Павел Ангелов Коларски   за 
25. Георги Милчов Райнов    за 
26. Славчо Илиев Павлов    за 
27. Христо Страхилов Михалчев   за 
28. Любомир Петров Георгиев   за 
29. Ани Ангелова Вакъвчиева   отсъства 
30. Пламен Петров Соколов   за 
31. Виолета Йорданова Зашева    за 
32. Йонко Йорданов Гергов   за 
33. Иван Методиев Танев    за 
 
Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   26 
 “ПРОТИВ”                        няма 
 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и 
заключителни разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за 
собствеността и ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, 
бр.61 от 2016 год.) и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за 
собствеността и ползуването на земеделските земи, ОбС  прие 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  116 
 
1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 

поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници на наследниците на Георги 
Михайлов Бачев съгласно Решение №7-6777/24.08.2017 г. по заявление вх. №6777/16.03.1992 
г., на Общинска служба по земеделие - гр. Дупница и скица-проект № 15-513430-24.07.2018 
г.,  както следва: 
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Поземлен имот с проектен идентификатор 80491.100.144, образуван от поземлен имот 
80491.100.138 с адрес на поземления имот: село Червен брег, Община Дупница, Област 
Кюстендил, местност “Могилите” с площ 1.048 дка, трайно предназначение на територията: 
Земеделска, начин на трайно ползване: Ливада 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница.  

 
 
***   ***   ***   ***   ***   *** 
  
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Следваща докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, 

относно Прекратяване на съсобственост между Община Дупница и частно лице в урегулиран 
поземлен имот /УПИ/ XVІІ – 65, кв. 10 по регулационния план на село Крайни дол, Община 
Дупница, чрез продажба частта на общината. / вх.№ 379/ 09.07.2019 г./ 

Колеги, нека да чуем становището на икономическа и ТСУ. Г-жа Симова. Благодаря. 
Г-н Пилев. Благодаря. Положително становище и на двете комисии. 

Колеги, имате възможност за изказване по докладната записка. 
Няма желаещи. 
Преминаваме към гласуване. 
 
1. Емил Димитров Гущеров                      за 
2. Йордан Крумов Йорданов   за 
3. Йордан Стоянов Димитров              за 
4. Даниела  Стойчова Симова   за 
5. Димитър Василев Крекманов   за 
6. Емил Стойнев Станкев    за 
7. Асен Георгиев Пилев    за 
8. Виолета Генчева Инкьова   за 
9. Дилиана Тошева Диканска   за 
10.Борислав Йорданов Костадинов  отсъства 
11.Юлиан Теодоров Бараков   за 
12. Станислав Христов Павлов   за 
13. Ивайло Валериев Петров   за 
14. Георги Асенов Пехливански   за 
15. Асен Сотиров Илиев               за 
16. Златко Пламенов Славев   отсъства 
17. Костадин Крумов Костадинов   отсъства 
18. Иван Миланов Раков    отсъства 
19. Георги Василев Георгиев   за 
20. Лорета Методиева Николова   за  
21. Ивайло Петров Шаламанов   за 
22. Спас Борисов Андреев    отсъства 
23. Емил Иванов Христов    отсъства 
24. Павел Ангелов Коларски   за 
25. Георги Милчов Райнов    за 
26. Славчо Илиев Павлов    за 
27. Христо Страхилов Михалчев   за 
28. Любомир Петров Георгиев   за 
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29. Ани Ангелова Вакъвчиева   отсъства 
30. Пламен Петров Соколов   за 
31. Виолета Йорданова Зашева    за 
32. Йонко Йорданов Гергов   за 
33. Иван Методиев Танев    за 
 
Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   26 
 “ПРОТИВ”                        няма 
 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и т.12 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона 

за местното самоуправление и местната администрация, чл.36, ал.1, т.2, чл.41, ал.2 и 
чл.8, ал.9 от Закона за общинската собственост, и чл.59, ал.1, т.3 и ал.3, и чл.60 от 
Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество 
/приета с Решение №8/31.01.2008 год. на Общински съвет Дупница/, ОбС  прие 
 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  117 
 
1.Общински съвет Дупница допълва Програмата за управление и разпореждане с 

имотите общинска собственост в Община Дупница за 2019 год. в част ІІІ, т.Б: “Имоти, които 
Община Дупница има намерение да продаде”, със следния имот: 63/378 ид. ч. /шестдесет и 
три от триста седемдесет и осем идеални части/ от Урегулиран поземлен имот /УПИ/ XVII-65 
/седемнадесети образуван от имот шестдесет и пет/ в  кв.10 /десети/ по регулационния план 
на село Крайни дол, с улична регулация утвърдена със Заповед №238/18.02.1985 год. на 
Председателя на Общински народен съвет, изменен и утвърден План за регулация със 
Заповед №1622/22.05.1999 год. на Кмета на Община Дупница. Без съдържащата се в имота 
сграда. 

2. Общински съвет Дупница допълва Програмата за управление и разпореждане с 
имотите общинска собственост в Община Дупница за 2019 год. в част ІV, т.Б: “Имоти, които 
Община Дупница има намерение да придобие в собственост от частни лица”, със следния 
имот: 16 кв.м. /шестнадесет квадратни метра/ от Урегулиран поземлен имот /УПИ/ XVII-65 
/седемнадесети образуван от имот шестдесет и пет/ в  кв.10 /десети/ по регулационния план 
на село Крайни дол, с улична регулация утвърдена със Заповед №238/18.02.1985 год. на 
Председателя на Общински народен съвет, изменен и утвърден План за регулация със 
Заповед №1622/22.05.1999 год. на Кмета на Община Дупница. Без съдържащата се в имота 
сграда. 

3. Общински съвет Дупница взема решение за прекратяване на съсобствеността в 
Урегулиран поземлен имот /УПИ/ XVII-65 /седемнадесети образуван от имот шестдесет и 
пет/ в  кв.10 /десети/ по регулационния план на село Крайни дол, с улична регулация 
утвърдена със Заповед №238/18.02.1985 год. на Председателя на Общински народен съвет, 
изменен и утвърден План за регулация със Заповед №1622/22.05.1999 год. на Кмета на 
Община Дупница. Без съдържащата се в имота сграда, чрез продажба на частта на общината, 
която е 63/378 ид. ч. /шестдесет и три от триста седемдесет и осем идеални части/, съгласно 
Акт за частна общинска собственост №5054/08.05.2019 год., и придобиване на 16.00 кв.м. 
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/шестнадесет квадратни метра/ от горецитираният имот с Радка Манолова Йорданова 
собственик на 331/378 ид. ч., срещу заплащане от негова страна в полза на Община Дупница 
цена за 47/378 ид. ч. /четиридесет и седем от триста седемдесет и осем идеални части/ 
представляващи разликата между придаваемите от ст. път и горски път с площ 63.00 кв.м. и 
отчуждаемите от улица с осови точки 36÷45 с площ 16 кв. м. от Урегулиран поземлен имот 
/УПИ/ XVII-65 /седемнадесети образуван от имот шестдесет и пет/ в  кв.10 /десети/ по 
регулационния план на село Крайни дол, в размер на  1005.00 лв. /хиляда и пет лева/ без 
ДДС, съгласно пазарна оценка, изготвена от независим лицензиран оценител на недвижими 
имоти. 

4.Упълномощава кмета на Община Дупница да извърши процедурата и сключи 
договора  за  прекратяване на съсобственост при продажна цена, съгласно утвърдената в т.3 
от решението пазарна оценка, в размер на 1005.00 лв. /хиляда и пет лева/ без ДДС.                                          
  

 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Следваща докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, 

относно Проект „Реконструкция и облагородяване на междублокови пространства в ж.к. 
Бистрица” по ОП ”Региони в растеж 2014-2020”. / вх.№ 380/ 09.07.2019 г./ 

Колеги, нека да чуем становището на всички комисии. Г-жа Симова. Положително. Г-
н Пилев. Благодаря. Г- н Георгиев. Благодаря. Г-н Павлов. Благодаря. Г-жа Инкьова. 
Благодаря.  

Колеги, имате възможност за изказване по докладната № 380. 
Г-н Пехливански, заповядайте. 
 
Г-Н ГЕОРГИ ПЕХЛИВАНСКИ – общ. съветник: 
Г-н Председател. 
Г-н Кмет. 
Колеги. 
Тази докладна ще я подкрепи нашата група. Няма как да постъпи по друг начин. То е 

едно естествено продължение на предишното изпълнение в ж.к. „Бистрица“. Хубаво беше 
ако имаше възможност веднага да го направим да нямаше такова прекъсване, защото до 
колкото разбирам не е сигурно, че ще се довърши този проект до есента. Може би ще се 
отложи при неблагоприятни условия и за следващата година. Но аз искам с неколко думи да 
ви кажа, че не присъствах на тази сбирка, която се направи преди няколко дни, тъй като не 
обичам когато има среща с хората, нека си идват те да си говорят спокойно. Общински 
съветници на такива мероприятия според мен са излишни, нашето място е тука или пък 
преди това. Един проект винаги може да му се намери някакви минуси, но според мен когато 
става въпрос за такива големи проекти, както беше предишния, този е по-малък……. Значи 
тези проектанти когато не са от града би трябвало да живеят в този квартал 1 седмица. Аз ако 
мога да ги задължа ще има предложа 1 седмица да живеят в тоя квартал, да видят от къде 
влизат хората, как излизат, какъв живот тече и тогава да правят тези проекти, защото 
половината от блоковете примерно по стария проект са откъснати. Значи там не може човек 
да си докара дърва, въглища поне по-близо от 20, 30 метра. Има такива около 20 блока и 
мога на всеки да ги покажа. Едно просто недоглеждане на тези проектанти, а пък и ние не 
може всичко да видиме на тия цветни, хубави картинки не може да се види всичко.Като 
говоря за старото сещайте се, че това е ще бъде и за новото изискване. Озеленяването да не 
кажа голяма дума но на 70% е провалено по стария проект. Там където има чинове е 
идеално, хубаво, но то е много малко. На първата спирка в ж.к. или последната от тук на там 
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и това озеленяване на кръговото е добро, но насекъде на друго е провалено и ако фирмата 
все още отговаря за това нещо има време предишната фирма да си поправя тези неща. 
Минете, вижте и след това ще си прецените. Това е по стария проект. Има някъде пропадане 
на тротоари на асфалт. Примерно зад 79 блок може да проверят специалистите. Тези неща са 
отстраними. Не казвам, че е нещо фатално. Тука е поставен онзи ден въпроса и за миризмата 
която хем я има в определени часове, след това я няма. Разбрах, че хората от квартала са 
поставили този въпрос. Не знам какво им е отговорено. В общи линии това е. Такива големи 
проекти трябва да има по-голям контрол и от нас и от гражданите, но и от съответните 
органи, особено от тези пък които получават и заплащане за този контрол. 

Благодаря. 
   
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Благодаря г-н Пехливански. 
Колеги, други изказвания? 
Не виждам желаещи за изказване. 
Преминаваме към гласуване на докладна записка № 380. 
 
1. Емил Димитров Гущеров                      за 
2. Йордан Крумов Йорданов   за 
3. Йордан Стоянов Димитров              за 
4. Даниела  Стойчова Симова   за 
5. Димитър Василев Крекманов   за 
6. Емил Стойнев Станкев    за 
7. Асен Георгиев Пилев    за 
8. Виолета Генчева Инкьова   за 
9. Дилиана Тошева Диканска   за 
10.Борислав Йорданов Костадинов  отсъства 
11.Юлиан Теодоров Бараков   за 
12. Станислав Христов Павлов   за 
13. Ивайло Валериев Петров   за 
14. Георги Асенов Пехливански   за 
15. Асен Сотиров Илиев               за 
16. Златко Пламенов Славев   отсъства 
17. Костадин Крумов Костадинов   отсъства 
18. Иван Миланов Раков    отсъства 
19. Георги Василев Георгиев   за 
20. Лорета Методиева Николова   за  
21. Ивайло Петров Шаламанов   за 
22. Спас Борисов Андреев    отсъства 
23. Емил Иванов Христов    отсъства 
24. Павел Ангелов Коларски   за 
25. Георги Милчов Райнов    за 
26. Славчо Илиев Павлов    за 
27. Христо Страхилов Михалчев   за 
28. Любомир Петров Георгиев   за 
29. Ани Ангелова Вакъвчиева   отсъства 
30. Пламен Петров Соколов   за 
31. Виолета Йорданова Зашева    за 
32. Йонко Йорданов Гергов   за 
33. Иван Методиев Танев    за 
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Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   26 
 “ПРОТИВ”                        няма 
 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и т.23 и чл.27, ал.4 и 5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, ОбС  прие 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  118 
 
 Общински съвет Дупница поема ангажимент за осигуряване на устойчивост по 

проект „Реконструкция и облагородяване на междублокови пространства в ж.к. Бистрица” и 
гарантира, че видът и предназначението на съответния обект/и/ няма да бъде променян за 
период, не по-малък от 5 години след крайното плащане към бенефициента /Община 
Дупница/.  

 
 

***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Следваща докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, 

относно Проект „Изграждане на Център за временно настаняване /ЦВН/” по ОП ”Региони в 
растеж 2014-2020”. / вх.№ 381/ 09.07.2019 г./ 

Колеги, нека да чуем становището на всички комисии. Г-жа Симова. Благодаря. Г-жа 
Инкьова. Благодаря. Г-н Пилев. Благодаря. Г- н Георгиев. Г-н Павлов. Благодаря ви колеги. 
Положителни становища на всички комисии.  

Имате възможност за изказване по докладната записка № 381. 
Няма такива заявки за изказване. 
Преминаваме към гласуване. 
 
1. Емил Димитров Гущеров                      за 
2. Йордан Крумов Йорданов   за 
3. Йордан Стоянов Димитров              за 
4. Даниела  Стойчова Симова   за 
5. Димитър Василев Крекманов   за 
6. Емил Стойнев Станкев    за 
7. Асен Георгиев Пилев    за 
8. Виолета Генчева Инкьова   за 
9. Дилиана Тошева Диканска   за 
10.Борислав Йорданов Костадинов  отсъства 
11.Юлиан Теодоров Бараков   за 
12. Станислав Христов Павлов   за 
13. Ивайло Валериев Петров   за 
14. Георги Асенов Пехливански   за 
15. Асен Сотиров Илиев               за 
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16. Златко Пламенов Славев   отсъства 
17. Костадин Крумов Костадинов   отсъства 
18. Иван Миланов Раков    отсъства 
19. Георги Василев Георгиев   за 
20. Лорета Методиева Николова   за  
21. Ивайло Петров Шаламанов   за 
22. Спас Борисов Андреев    отсъства 
23. Емил Иванов Христов    отсъства 
24. Павел Ангелов Коларски   за 
25. Георги Милчов Райнов    за 
26. Славчо Илиев Павлов    за 
27. Христо Страхилов Михалчев   за 
28. Любомир Петров Георгиев   за 
29. Ани Ангелова Вакъвчиева   отсъства 
30. Пламен Петров Соколов   за 
31. Виолета Йорданова Зашева    за 
32. Йонко Йорданов Гергов   за 
33. Иван Методиев Танев    за 
 
Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   26 
 “ПРОТИВ”                        няма 
 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и т.23 и чл.27, ал.4 и 5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, ОбС  прие 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  119 
 
 Общински съвет Дупница поема ангажимент за осигуряване на устойчивост по 

проект „Изграждане на Център за временно настаняване /ЦВН/” и гарантира, че съответната 
социална институция няма да бъде закрита за период, не по-малък от 5 години след крайното 
плащане към бенефициента /Община Дупница/.  

 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Следваща докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, 

относно Актуализация на поименния списък на обектите за капиталови разходи за 2019 г. / 
вх.№ 383/ 09.07.2019 г./ 

Колеги, нека да чуем становището на всички комисии. Г-жа Симова. Благодаря. Г-жа 
Инкьова. Г-н Пилев. Г- н Георгиев. Г-н Павлов. Благодаря ви колеги.  

Имате възможност за изказване по докладната записка № 383. 
Г-н Пехливански, заповядайте. 
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Г-Н ГЕОРГИ ПЕХЛИВАНСКИ – общ. съветник: 
Нашата комисия не стана ясно. Изграждане на вип мрежа в ж.к. „Бистрица“ 24 000 лв. 

Това предполагам да е за детската градина нещо ако се прави допълнително или за какво 
става въпрос. 

 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Благодаря ви г-н Пехливански. Г-н Чимев, заповядайте. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
За да спестим ставането на Началник отдел „Строителство“. Става въпрос за пре 

проектиране г-н Пехливански, не за СМР. Имайки предвид, че първоначалния вариант за 
подмяна на В и К беше един, след това се препроектира. Тази сума е отишла за 
препроектиране. 

 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Благодаря г-н Чимев. 
Колеги, други изказвания по докладна 383? 
Преминаваме към гласуване. 
 
1. Емил Димитров Гущеров                      за 
2. Йордан Крумов Йорданов   за 
3. Йордан Стоянов Димитров              за 
4. Даниела  Стойчова Симова   за 
5. Димитър Василев Крекманов   за 
6. Емил Стойнев Станкев    за 
7. Асен Георгиев Пилев    за 
8. Виолета Генчева Инкьова   за 
9. Дилиана Тошева Диканска   за 
10.Борислав Йорданов Костадинов  отсъства 
11.Юлиан Теодоров Бараков   за 
12. Станислав Христов Павлов   за 
13. Ивайло Валериев Петров   за 
14. Георги Асенов Пехливански   за 
15. Асен Сотиров Илиев               за 
16. Златко Пламенов Славев   отсъства 
17. Костадин Крумов Костадинов   отсъства 
18. Иван Миланов Раков    отсъства 
19. Георги Василев Георгиев   за 
20. Лорета Методиева Николова   за  
21. Ивайло Петров Шаламанов   за 
22. Спас Борисов Андреев    отсъства 
23. Емил Иванов Христов    отсъства 
24. Павел Ангелов Коларски   за 
25. Георги Милчов Райнов    за 
26. Славчо Илиев Павлов    за 
27. Христо Страхилов Михалчев   за 
28. Любомир Петров Георгиев   за 
29. Ани Ангелова Вакъвчиева   отсъства 
30. Пламен Петров Соколов   за 
31. Виолета Йорданова Зашева    за 
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32. Йонко Йорданов Гергов   за 
33. Иван Методиев Танев    за 
 
Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   26 
 “ПРОТИВ”                        няма 
 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 124, ал. 3 от ЗПФ, чл. 19, ал. 4 от Наредбата за 

общинските публични финанси, ФО-1/15.01.2019 г. на  МФ, във връзка с чл. 52 от 
ЗДБРБ за 2019 г., на основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от ЗМСМА, във връзка с чл. 27, ал. 4 и 
ал. 5 от ЗМСМА, ОбС  прие 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  120 
 
1. Общински съвет – гр. Дупница актуализира поименния списък на обектите за 

капиталови разходи през 2019 г., съгласно Приложение № 1, раздел "Б", изменящо и 
допълващо Приложение № 5, раздел „Б“ към Решение 2/2019 г. на ОбС – гр. Дупница.    

 
2. Поименният списък на обектите, отразени в Приложение № 5, раздел "А" към т. 3 

от Решение  №2/.2019 г. на Общински съвет – гр. Дупница остават без промяна. 
 
3. Общински съвет – гр. Дупница възлага на кмета да организира документално 

актуализацията на капиталовата програма в съответствие с приетите от ОбС - гр. Дупница 
промени.  

 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Следваща докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, 

относно Кандидатстване по ОП “Развитие на човешките ресурси” 2014 – 2020 г., схема за 
БФП BG05M9OP001-2.019 „Продължаваща подкрепа за деинституционализация на децата и 
младежите" - ЕТАП 2 - предоставяне на социални и интегрирани здравно-социални услуги за 
деца и семейства" - КОМПОНЕНТ 1 с конкретни бенефициенти общини. / вх.№ 384/ 
09.07.2019 г./ 

Колеги, нека да чуем становището на икономическа комисия. Благодаря. Здравната. 
Благодаря. Спортната. Благодаря ви колеги. 

Имате възможност за изказване по докладна № 384. 
Няма желаещи за изказване. 
Преминаваме към гласуване. 
 
1. Емил Димитров Гущеров                      за 
2. Йордан Крумов Йорданов   за 
3. Йордан Стоянов Димитров              за 
4. Даниела  Стойчова Симова   за 
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5. Димитър Василев Крекманов   за 
6. Емил Стойнев Станкев    за 
7. Асен Георгиев Пилев    за 
8. Виолета Генчева Инкьова   за 
9. Дилиана Тошева Диканска   за 
10.Борислав Йорданов Костадинов  отсъства 
11.Юлиан Теодоров Бараков   за 
12. Станислав Христов Павлов   за 
13. Ивайло Валериев Петров   за 
14. Георги Асенов Пехливански   за 
15. Асен Сотиров Илиев               за 
16. Златко Пламенов Славев   отсъства 
17. Костадин Крумов Костадинов   отсъства 
18. Иван Миланов Раков    отсъства 
19. Георги Василев Георгиев   за 
20. Лорета Методиева Николова   за  
21. Ивайло Петров Шаламанов   за 
22. Спас Борисов Андреев    отсъства 
23. Емил Иванов Христов    отсъства 
24. Павел Ангелов Коларски   за 
25. Георги Милчов Райнов    за 
26. Славчо Илиев Павлов    за 
27. Христо Страхилов Михалчев   за 
28. Любомир Петров Георгиев   за 
29. Ани Ангелова Вакъвчиева   отсъства 
30. Пламен Петров Соколов   за 
31. Виолета Йорданова Зашева    за 
32. Йонко Йорданов Гергов   за 
33. Иван Методиев Танев    за 
 
Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   26 
 “ПРОТИВ”                        няма 
 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21 ал.1 т.8 и т. 23 и във връзка с чл.27 ал.4 и ал.5 от 

ЗМСМА, ОбС  прие 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  121 
 
1. Общински Съвет – Дупница дава съгласие Община Дупница да кандидатства с 

проектно предложение пред     ОП “Развитие на човешките ресурси“ 2014-2020 по схема за 
предоставяне на безвъзмездна финансова помощ BG05M9OP001-2.019 „Продължаваща 
подкрепа за деинституционализация на децата и младежите" - ЕТАП 2 - предоставяне на 
социални и интегрирани здравно-социални услуги за деца и семейства" - КОМПОНЕНТ 1 с 
конкретни бенефициенти общини,  приоритетна ос № 2 „Намаляване на бедността и 
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насърчаване на социалното включване", Инвестиционен приоритет № 3: „Подобряване на 
достъпа до услуги, които са на достъпна цена, устойчиви и висококачествени, включително 
здравни и социални услуги от общ интерес", Специфична цел 3: „Намаляване броя на децата 
и младежите, настанени в институции чрез предоставяне на социални и здравни услуги в 
общността". 
  

2. Общински съвет – Дупница поема ангажимент да създаде съответните социални 
услуги по вид и брой, за чието изграждане Община Дупница е получила финансиране по 
ОП“Региони в растеж“ 2014-2020, а именно ЦНСТ за деца с капацитет 12 потребители и 
Преходно жилище за деца от 15 до 18 години, с капацитет 8 потребители.  

 
3. Общински съвет – Дупница поема ангажимент новоразкритите социални услуги 

ЦНСТ за деца и Преходно жилище за деца от 15 до 18 години, да бъдат поддържани 
минимум 5 години след създаването им.  

 
 

4. Общински съвет - Дупница, упълномощава Кмета на Община Дупница да 
предприеме всички необходими действия за реализиране на настоящето проектно 
предложение в това число подписване на запис на заповед и всякакви други финансови и 
технически документи, необходими за реализиране дейностите по проекта. 

 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Следваща докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, 

относно Кандидатстване с проектно предложение по процедура BG16M1OP002-2.009   
”Изпълнение на демонстрационни проекти в областта на управлението на отпадъците”. / 
вх.№ 385/ 09.07.2019 г./ 

Колеги, нека да чуем становището на икономическа комисия. Благодаря. Г-н Пилев. 
Положително становище и на двете комисии. 

Колеги, имате възможност за изказване по докладна № 385. 
Няма желаещи. 
Преминаваме към гласуване. 
Който е „за“, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
  
 “ ЗА “        26  
 “ ПРОТИВ “     няма  
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “    няма 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал. 2 и във връзка с чл.21, ал.1, т.23 и чл.27, ал.3 от 

ЗМСМА и в съответствие с изискванията за предоставяне на безвъзмездна финансова 
помощ, и Насоките за кандидатстване по Оперативна програма „Околна среда” 2014-
2020, процедура на предоставяне на безвъзмездна финансова помощ чрез подбор на 
проекти BG16M1OP002-2.009 ”Изпълнение на демонстрационни проекти в областта на 
управлението на отпадъците” по приоритетна ос 2”Отпадъци”, ОбС  прие 
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Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  122 
 
Възлага на Кмета на Община Дупница да предприеме необходимите действия и  

кандидатства с проектно предложение по процедура за предоставяне на безвъзмездна 
финансова помощ чрез подбор на проекти BG16M1OP002-2.009 ”Изпълнение на 
демонстрационни проекти в областта на управлението на отпадъците” по приоритетна ос 
2”Отпадъци” , Оперативна програма „Околна среда” 2014-2020. 

 
 
***   ***   ***   ***   ***   *** 
  
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Следваща докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, 

относно Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в 
изпълнение на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на 
Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 
земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 80491.99.135 по кадастралната карта на село Червен Брег. / вх.№ 386/ 
10.07.2019 г./ 

Колеги, нека да чуем становището на икономическа комисия. Г-жа Симова. 
Благодаря. Г-н Пилев. Положителни становища и на двете комисии. 

Колеги, имате възможност за изказване по докладна № 386. 
Няма желаещи. 
Преминаваме към гласуване. 
 
1. Емил Димитров Гущеров                      за 
2. Йордан Крумов Йорданов   за 
3. Йордан Стоянов Димитров              за 
4. Даниела  Стойчова Симова   за 
5. Димитър Василев Крекманов   за 
6. Емил Стойнев Станкев    за 
7. Асен Георгиев Пилев    за 
8. Виолета Генчева Инкьова   за 
9. Дилиана Тошева Диканска   за 
10.Борислав Йорданов Костадинов  отсъства 
11.Юлиан Теодоров Бараков   за 
12. Станислав Христов Павлов   за 
13. Ивайло Валериев Петров   за 
14. Георги Асенов Пехливански   за 
15. Асен Сотиров Илиев               за 
16. Златко Пламенов Славев   отсъства 
17. Костадин Крумов Костадинов   отсъства 
18. Иван Миланов Раков    отсъства 
19. Георги Василев Георгиев   за 
20. Лорета Методиева Николова   за  
21. Ивайло Петров Шаламанов   за 
22. Спас Борисов Андреев    отсъства 
23. Емил Иванов Христов    отсъства 
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24. Павел Ангелов Коларски   за 
25. Георги Милчов Райнов    за 
26. Славчо Илиев Павлов    за 
27. Христо Страхилов Михалчев   за 
28. Любомир Петров Георгиев   за 
29. Ани Ангелова Вакъвчиева   отсъства 
30. Пламен Петров Соколов   за 
31. Виолета Йорданова Зашева    за 
32. Йонко Йорданов Гергов   за 
33. Иван Методиев Танев    за 
 
Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   26 
 “ПРОТИВ”                        няма 
 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и 
заключителни разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за 
собствеността и ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, 
бр.61 от 2016 год.) и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за 
собствеността и ползуването на земеделските земи, ОбС  прие 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  123 
 
1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския поземлен 

фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или 
възстановими стари реални граници на наследниците на Стоил Михайлов Попов съгласно 
Решение № ЧБ812/24.07.1997 г. по заявление вх. №3980/06.02.1992 г., на Поземлена комисия - 
гр.Дупница  и скица-проект № 15-705528-02.10.2018 г., както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 80491.99.135 образуван от поземлени имоти 
80491.99.15 и 80491.99.126 с адрес на поземления имот: село Червен брег, Община Дупница, 
Област Кюстендил, местност “Вадата“, с площ 5.500 дка, трайно предназначение на 
територията: Земеделска. 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

Заявителката Станка Стоилова Джоргова, с ЕГН 4912052952 наследница на Стоил 
Михайлов Попов е входирала в деловодството на община Дупница, нотариално заверена 
декларация /оригинал/ за идентичност на ПИ с проектен идентификатор 80491.99.135, 
образуван от поземлени имоти 80491.99.15 и 80491.99.126. 

 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
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ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Следваща докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, 

относно Разрешение за изработване на проект за Специализиран Подробен устройствен план 
– План за застрояване (ПЗ) в обхват: поземлен имот с идентификатор 68789.27.518 и част от 
имот с идентификатор 68789.27.537  по КК на гр.Дупница и предварително съгласие за 
изработване на проект за Специализиран Подробен устройствен план – План за застрояване 
(ПЗ) в обхват: поземлен имот с идентификатор 68789.27.518 и част от имот с идентификатор 
68789.27.537  КК на гр.Дупница, община Дупница, област Кюстендилска, местност „Злево”, 
одобрена със Заповед № 300-5-56/30.07.2004 г. на ИД на АГКК. / вх.№ 387/ 10.07.2019 г./ 

Колеги, нека да чуем становищата на двете комисии. Икономическа. Благодаря. Г-н 
Пилев. Положително становище и на двете комисии. 

Колеги, имате възможност за изказване по докладна № 387. 
Г-н Пехливански, заповядайте. 
 
Г-Н ГЕОРГИ ПЕХЛИВАНСКИ – общ. съветник: 
Г-н Председател. 
Колеги. 
Ами естествено, че това трябваше да стане. Знаете проблемите горе на сметището и 

как нашия квартал се обгазява. Пък и не само и нашия квартал. От време на време разбира се. 
И дано по-бързо се приложи тази рекултивация, специални горски насаждения с  с 
противоерозионно предназначение и изолационно озеленяване и други горски насаждения и 
дано бъде качествено и да има ефект от тава нещо. Така, че ние ще подкрепим естествено. 

 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Благодаря ви г-н Пехливански.  
Колеги, други изказвания? 
Няма желаещи за изказване. 
Преминаваме към гласуване. 
 
1. Емил Димитров Гущеров                      за 
2. Йордан Крумов Йорданов   за 
3. Йордан Стоянов Димитров              за 
4. Даниела  Стойчова Симова   за 
5. Димитър Василев Крекманов   за 
6. Емил Стойнев Станкев    отсъства 
7. Асен Георгиев Пилев    за 
8. Виолета Генчева Инкьова   за 
9. Дилиана Тошева Диканска   за 
10.Борислав Йорданов Костадинов  отсъства 
11.Юлиан Теодоров Бараков   за 
12. Станислав Христов Павлов   за 
13. Ивайло Валериев Петров   за 
14. Георги Асенов Пехливански   за 
15. Асен Сотиров Илиев               за 
16. Златко Пламенов Славев   отсъства 
17. Костадин Крумов Костадинов   отсъства 
18. Иван Миланов Раков    отсъства 
19. Георги Василев Георгиев   за 
20. Лорета Методиева Николова   за  
21. Ивайло Петров Шаламанов   за 
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22. Спас Борисов Андреев    отсъства 
23. Емил Иванов Христов    отсъства 
24. Павел Ангелов Коларски   за 
25. Георги Милчов Райнов    за 
26. Славчо Илиев Павлов    за 
27. Христо Страхилов Михалчев   за 
28. Любомир Петров Георгиев   за 
29. Ани Ангелова Вакъвчиева   отсъства 
30. Пламен Петров Соколов   за 
31. Виолета Йорданова Зашева    за 
32. Йонко Йорданов Гергов   отсъства 
33. Иван Методиев Танев    за 
 
Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   24 
 “ПРОТИВ”                        няма 
 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 11 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл. 124а, ал. 1 и ал. 5, чл. 124б и чл. 125 от 
Закона за устройство на територията (ЗУТ) и чл. 30, ал. 3 от Правилника за прилагане 
на Закона за опазване на земеделските земи (ППЗОЗЗ), ОбС  прие 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  124 
 
1.Одобрява задание за изработване на проект за Специализиран Подробен устройствен 

план – План за застрояване (ПЗ) в обхват: поземлен имот с идентификатор 68789.27.518 и част 
от имот с идентификатор 68789.27.537  по КК на гр.Дупница, одобрена със Заповед № 300-5-
56/30.07.2004 г. на ИД на АГКК  съгласно Закон за горите, Закон за управление на отпадъците; 
Закона за опазване на околната среда с предвиждане на необходимите мероприятия за 
рекултивация, специални горски насаждения с противоерозионно предназначение и 
изолационно озеленяване и други горски насаждения 

2.Общински съвет – Дупница дава предварително съгласие за изработване на проект за 
Специализиран Подробен устройствен план – План за застрояване (ПЗ) в обхват: поземлен 
имот с идентификатор 68789.27.518 и част от имот с идентификатор 68789.27.537  по КК на 
гр.Дупница, одобрена със Заповед № 300-5-56/30.07.2004 г. на ИД на АГКК, съгласно Закон за 
горите, Закон за управление на отпадъците; Закона за опазване на околната среда с 
предвиждане на необходимите мероприятия за рекултивация, специални горски насаждения с 
противоерозионно предназначение и изолационно озеленяване и други горски насаждения 

3. Разрешава на община Дупница, собственик съгласно Акт за публична общинска 
собственост  № 4765 / 12.03.2018 год. на поземлен имот с идентификатор 68789.27.518,                    
м. „Злево” по кадастралната карта на гр. Дупница, одобрена със Заповед № 300-5-
56/30.07.2004г. на ИД на АГКК и поземлен имот с идентификатор 68789.27.537, м. „Злево” по 
кадастралната карта на гр. Дупница, одобрена със Заповед № 300-5-56/30.07.2004г. на ИД на 
АГКК, с правно основание и/или фактическо ползване на територията по чл.9, ал.1 от ЗУТ да 
възложи изработването на проект за Специализиран подробен устройствен план (СПУП), 
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съгласно Закон за горите, Закон за управление на отпадъците; Закона за опазване на околната 
среда с предвиждане на необходимите мероприятия за рекултивация, специални горски 
насаждения с противоерозионно предназначение и изолационно озеленяване и други горски 
насаждения, съответстващ на обхвата и съдържанието на одобреното задание. 

При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на ЗУТ, изискванията на 
Наредба № 7 от 22.12.2003 год. за правила и нормативи за устройство на отделните видове 
територии и устройствени зони и Наредба № 8 от 14.06.2001 год. за обема и съдържанието на 
устройствените схеми и планове. 

Съгласно чл.108, ал.2 от ЗУТ, проекта да бъде придружен от план-схеми за 
водоснабдяване и електрификация на поземлените имоти, както и схема за санитарно – 
хигиенната обстановка. 

Съгласно чл. 128, ал. 6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл. 127, ал. 2 от 
ЗУТ с Регионална здравна инспекция – Кюстендил, РИОСВ-Перник, Басейнова дирекция 
Западнобеломорски район-Благоевград, „Водоснабдяване и канализация – Дупница“ ЕООД и 
“ЧЕЗ Електро България” АД преди внасяне в община Дупница за процедиране.   

Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на                        
чл. 124б, ал. 2 от ЗУТ.  

 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Колеги, обявявам 20 минути почивка. 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  

 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Колеги правим проверка на кворума. В залата присъстват 25 общински съветника. 

Имаме необходимия кворум и можем да продължим  нашата работа. 
По процедура д-р Соколов. 
 
Д-Р ПЛАМЕН СОКОЛОВ - общ. съветник: 
Днес особена чест ни е оказана като общински съветници и държа да не го пропусна. 

В залата имаме човек, който по принцип не съм виждал година, може би две и държа 
камерата ако е удобно да го посочи. Представяте ли си какво ни е причинено да го видим. 
Става въпрос за зам.-кмета по социалната политика. 

 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Благодаря  д-р Соколов. 
Явно вашите чувства са достатъчно силни, за да ги изразявате пред камерите и 

микрофона. 
Благодаря. 
Преминаваме към докладна записка от инж.Емил Гущеров – Председател на ОбС 

Дупница, относно Приемане за сведение на отчета за приходите и разходите и баланс за 
периода 01.01.2019 г. – 30.06.2019 г. на “Многопрофилна болница за активно лечение Св. 
Иван Рилски”ЕООД, гр.Дупница. / вх.№ 392/ 11.07.2019 г./ 

Колеги да чуем становището на всички комисии. 
Г-жа Симова. 
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Положително. Благодаря. 
Г-жа Инкьова. Положително. Благодаря. 
Г-н Пилев. В зала ще бъде изразено. 
Г-н Георгиев. Положително. Благодаря. 
Г-н Павлов. Положително. Благодаря. 
Имате думата колеги за изказване. 
Г-н Йорданов, заповядайте. 
 
Г-Н ЙОРДАН ЙОРДАНОВ - общ. съветник: 
Уважаеми г-н председател, 
Уважаеми г-н кмете. 
Уважаеми дами и господа общ.съветници. 
Ние от групата на ГЕРБ сме изразили своето доверие към работата на общинското 

ръководство и подкрепата за него. Смятам, че дебатите по този въпрос са изчерпани, отдавна 
са изконсумирани и в зала и публичното пространство, така че отчета, който ни представят 
сега от ръководството на общинската болница можем да им благодарим за хубавите 
резултати и да им пожелаем за следващия период още по-големи успехи и стопяване на 
задълженията и увеличаване на работните заплати. 

Благодаря. 
 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Тъй като вие г-н Йорданов взимате думата преди който и да се е изказал няма как да 

прекратиме дебатите.  
Колеги имате възможност за изказване по докладната записка. 
Г-н Пехливански заповядайте. 
 
Г-Н ГЕОРГИ ПЕХЛИВАНСКИ - общ. съветник: 
Г-н кмете, 
Г-н председател, 
Колеги. 
Ние сме на същото мнение. Тук в тази зала въпреки, че не съм професионалист в тази 

област съм се изказвал много пъти и съм получавал упреци от хора, които отсъстват как 
може…ми ние първо всеки е пациент, след това който следи нещата може да си направи 
извода какво става в общинските болници. Някъде 70-80% от лекарски състав в страната са 
…ние сме го казвали общинските болници са търговски дружества. 

Ние също изказваме задоволство от сегашните резултати от ръководството на 
болницата. 

 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Изказването и на двамата колеги показват точно това, което многократно сме 

заявявали всички в тази зала, че когато загърбим политическите пристрастия по конкретната 
тема това е показателен пример как нещата могат да се получат когато няма напразни 
популистки изказвания. 

Тъй като гражданството на общината трябва да знае не като конкретика, тъй като 
имаше невярна информация ще помоля г-жа Иванова да бъде кратка, ясна тъй като сме ги 
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поканили. Знаете търговските дружества представят отчетите към края на юли и се 
разглеждат през септемврийската сесия.тъй като общинската болница е важно търговско 
дружество, която предоставя едни от най-важните услуги важно е хората да чуят за какво 
става въпрос. 

Г-жа Иванова заповядайте. 
 
Г-ЖА МАРИЯ ИВАНОВА – прокурист на МБАЛ: 
Само в цифри набързо. 526 277 това е печалбата на болницата без нито един лев 

просрочени задължения изцяло са разплатени всички задължения към доставчици. Размера 
на общите задължения към 30.06. – милион петстотин седемдесет и пет. Държа да отбележа, 
че това са счетоводни задължения към днешна дата имат развитие. Реалните задължения на 
лечебното заведение към днеска са 1 141 771. От къде идва разликата? В задълженията към 
30.06 са начислени заплатите на лечебното заведение за м.юни. част от доставчиците към 
30.06 – 121 000. Това са предоставени фактури края на месеца ток, вода, ЧЕЗ. Доставчиците, 
които като постъпих на работа заварих в размер на 656 000 просрочие. В момента са на 
28 000. Това е задължение към една единствена фирма, която през април след проведена 
обществена поръчка по ЗОП сключихме договор за доставка и монтаж на сиар-система т.н. 
безфилмова технология за рентгеновото отделение. Разсрочено плащане е договорено с 
фирмата при закупуването на 12 месеца. Очевидно се справяме добре. Може би да месец, два 
ще бъдат погасени. 

СБРЗ 1 400 лв. за лекар, 1 100 лв. за медицинска сестра. Заварих медицинските сестри 
на 510, в момента в зависимост от структурата в която се работи от 650-700 основна заплата. 

 
/ д-р Соколов - общ. съветник: заплатата на прокуриста е обидно несериозна. Трябва 

да коригираме нещата…../ 
 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Благодаря г-н Соколов. 
Това е тема по която предлагам на председателски съвет за септемврийската сесия ако 

постигнем съгласие…този въпрос може да бъде за септемврийската сесия… 
Благодаря ви. 
 
Г-ЖА МАРИЯ ИВАНОВА – прокурист на МБАЛ: 
Искам да вметна нещо. 
Може би част от вас сте запознати други не. В сфера здравеопазване има т.н. методика 

за работни заплати. Един път от МЗ и подписан КТД в сфера здравеопазване. 
КТД между синдикатите и работодателите в сфера здравеопазване има по-високи 

прагове. Има начални и максимални прагове за основна заплата. Поиграх си и направих 
изчисления ако персонала на „Св. Ив.Рилски“ заложиме минималните прагове определено о 
т МЗ по методика, мисля че и при инж. Чимев имаше писмо с този вид методика средно ще 
бъдат необходими между 60- 70 000 месечно. Ще се опитаме поне лекарите, защото сестрите 
достигнаха лекарите и става обидно разлика 50-100 лв. между лекари и сестра. 

Не смея да твърдя кой е пръв яйцето или кокошката, лекаря или сестрите но нито без 
едните нито без другите работа може да се върши. При залагане на най-минималните 
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определени работни заплати 60 000 ще трябват месечно. Доста поговорихме с д-р Бонев, с 
лекари, с началниците на поверените им отделения, хората са на мнение, че трябва да 
засилим купуването на апаратура и подновяването на апаратурата, защото все пак това е 
нещото, което дава качеството на лечението и сигурност на гражданите. В сряда като бях 
имаше лекари, които казаха оставете лекарските заплати дайте да гледаме към развитие на 
лечението и закупуване на апаратура.  

Ще ви излъжа ако кажа, че не изпаднах и в друга крайност. Гледаме да подпомагаме 
сестрите. Една заплата, която заварих от 510 лв. в едно отделение наградих хората с 
допълнително материално стимулиране при което имаше лекар, който беше заставил 
сестрите да му дадат пари, защото лекаря…писмено да се отделят по 50 лв. от всяка сестра, 
за да се дадат на лекар, който присъствието му е сведено до минимум. 

Така, че продължаваме да имаме драми, не си мислете, че в болницата всичко е 
цветущо. 

 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Благодаря г-жа Иванова. 
Г-н Соколов постави въпроса аз така разбрах за възнаграждението на управителите на 

търговските дружества и визираше вашата работа.  
Аз имам два въпроса тъй като не разбрах. Към момента сумата, която общинската 

болница дължи колко е и когато вие встъпихте в длъжност колко беше. 
 
Г-ЖА МАРИЯ ИВАНОВА – прокурист на МБАЛ: 
Общата сума на задълженията? 
 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Да. 
 
Г-ЖА МАРИЯ ИВАНОВА – прокурист на МБАЛ: 
Общата сума на задълженията към 31.12.2018 г. двайсет дена преди да встъпя беше в 

размер на 1 932 000, един пет седем пет. 357 2018/19 г.. към 31.12.2017 г – два милиона 
триста деветдесет и седем хиляди. Или 821 000 намаление. Откакто аз работя 822 000 грубо 
намаление на задълженията. Пак казвам няма просрочени задължения. В тези задължения 
влиза кредита, който болницата обслужва без 1 лв. закъснение, без такса, застраховка, всичко 
обслужваме по кредита. 

 
 ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Благодаря. 
Имаше въпрос колко заварихте персонал 2018 и сега в писмото, което беше изпратено 

до вас имаше и този въпрос. 
 
Г-ЖА МАРИЯ ИВАНОВА – прокурист на МБАЛ: 
Персонала към 31.12.2017 г – 300, към настоящия момент 245,5. От тях заети 210, 35 

свободни места има за работа. 
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Особено административната част имаме хора, които изпълняват по 2 длъжности. В 
рамките на 8 часов работен ден със заповед, не втори трудов договор, не допълнителна 
заплата. Хората работят, няма нужда да имаш управител склад, доставчик…едни разтежения, 
които не са необходими. Справяме се. 

 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Благодаря. 
Други колеги по темата? 
Г-н Димитров. 
/ г-н Димитров - общ. съветник: въпрос от място./ 
Благодаря. 
Заповядайте г-жо Иванова. 
 
Г-ЖА МАРИЯ ИВАНОВА – прокурист на МБАЛ: 
Все пак развитието на едно лечебно заведение не е цифри. В крайна сметка на 

жителите на общината дължиме лечението. 
Това с което се гордея е привличането на доц. Юлий Ванев, специалист дълги години 

нач.отделение на клиника по хирургия в „Пирогов“ един от водещите ендоскопски хирурзи в 
България. От София до границата Югозападна България няма ендоскопска хирургия. Ние и 
сега работиме. Ендоскопската апаратура беше в незадоволително състояние, реновирахме я, 
закупихме нови оптики и сега работим. Това е т.н.безкръвна операция. Намалява престоя, 
завишава качеството на лечение-хернии, апандисити.  При операциите на доц. Ванев се 
опитват седят и гледат и гинеколозите, което дай боже да развием и ендоскопската 
гинекология. Това е голям бонус за Дупница и голяма гордост. Запознайте се кой е доц. 
Ванев на 8 часов работен ден и трудов договор, той не гастролира. Човека идва, работи и 
дава дежурства.  Ще се опитаме да оборудваме по-съвременна операционна, една по-добра 
техника с която да стават по-бързо нещата. За ортопедични операции сме малко далече още. 

Лекарите в Дупница, които заварих са добри лекари. 
С увеличените заплати, които са разходи покриват, значи може. Днес трябва да 

пристигнат нови легалца за бебенцата. 
Лекарите са добри, стига да ги уважаваме говоря и чисто човешки…МЦ има с който 

не мога толкова да се похваля.  
Аз не познавам друг спешен кабинет на територията на България, който да работи без 

пари. Застанете един път на входа на болницата и вижте как работи спешния център на 
болницата. „Докторе боли ме главата от 2 дена. Докторе високо ми е кръвното.“ Това е 
заплата на доктор да стои там. Кой плаща за това? Нали имаме лични лекари. 

 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Благодаря г-жо Иванова. 
Г-н Чимев, заповядайте. 

 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ  -    Кмет: 
Опитвам се да се сетя част от коментарите в началото когато дойде г-жа Иванова. Как 

от София? Как за няколко часа, как без постоянно присъствие? За какво ни е необходим 
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прокурист? В момента чухме всички за какво ни е необходим. Струва ми се, че колеги когато 
сме говорили на тема болница, когато сме споменавали че болницата като   структура е 
необходима не заради управителя а заради това, че има определени цели и всички знаете 
какви са. Истината е една. Хубаво спомена г-жа Иванова цифрите, но факт е че качеството на 
услугата и не по вина на персонала, а на техника и помещения не е на необходимото ниво.  

Това, което каза на финала е похвално, че тръгват вече и в тази посока. Много ми се 
иска теми от подобен характер, наистина политиката леко да я загърбваме. Тука има 
надпартийност. Това определено не е човек с партийна обязаност. Има определени функции, 
изпълнява ги жената жива и здрава да е. Беше пред отказване ако си спомняте. Много и се 
искаше да си тръгне по основателни причини. Да не пропусна д-р Бонев, защото в момента 
работят чудесно в екип.  

Благодаря като кмет на община Дупница за това, което правите.  
Благодаря. 
 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Благодаря. 
Други колеги? 
/ аплодисменти/ 
Аплодисментите сигурно ще разчувстват г-жа Иванова. Многократно с г-н Чимев сме я 

спирали, защото не веднъж а няколко пъти след обидите, които чуваше дали през медии, дали 
в залата че едва ли не е дошла тука за заплатата. Тя се чувства повече дупничанка от някои от 
нас независимо, че е от Смолян. 

Още веднъж да и благодаря от името на всички колеги, от обществеността на Дупница, 
но най вече се обръщам към вас колеги. Мисля, че по темата сме показали, че може както и г-
н Чимев каза да забравим политиката и това е показателно. Нека оставим политиката на едни 
други хора, които се занимават с нея. Тука нас ни интересуват действията и да решаваме 
проблемите на местните жители. Мисля, че поне в тая област показахме как могат да се 
случват нещата. Многократно съм го казвал и към всички групи се обръщам.  

Няма политика. Това се дължи на добрата работа на всички общински съветници по 
темата здравеопазване. 

Благодаря ви колеги. 
Благодаря г-жа Иванова. 
Ако няма повече изказвания преминаваме към гласуване на докладната записка. 
Който  е „за“  , моля да гласува: 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 25 
“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       няма 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 147, ал. 1 от ТЗ и чл. 18, ал.1, т.15 от Наредбата за 

условията и реда за упражняване на правата на собственик от Община Дупница върху 
общинската част от капитала на търговските дружества, Общински съвет – Дупница, 
като едноличен собственик на капитала на МБАЛ “Свети Иван Рилски” ЕООД – гр. 
Дупница, прие 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  125 
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1.Общински съвет – Дупница приема за сведение отчета за приходите и разходите и 

баланс за периода 01.01.2019 г. – 30.06.2019 г. на “Многопрофилна болница за активно 
лечение Св. Иван Рилски”ЕООД, гр.Дупница.  

 
 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Следваща  точка от  дневния ред  е докладна записка от инж.Методи Чимев – кмет на 

Община Дупница, относно Вземане на Решение за приватизационна продажба чрез публично 
оповестен конкурс на един етап  по реда на  чл. 3, ал. 3, т. 2,  чл. 32, ал. 3, т. 2 от ЗПСК и чл. 2, 
ал.1 т.3 и глава VІ, раздел ІІІ от НТК, на общински нежилищен имот - частна общинска 
собственост, невключен в имуществото на общинско търговско дружество, представляващ: 
Поземлен имот с идентификатор №68789.603.152 по КК на гр.Дупница, ведно с изградените в 
имота сгради. / вх.№ 388/ 10.07.2019 г./ 

Колеги да чуем становището на двете комисии. 
Г-жа Симова. 
Положително. Благодаря. 
Г-н Пилев, заповядайте. 
 
АРХ. АСЕН ПИЛЕВ -  общ. съветник: 
Комисията по ТСУ има положително становище. 
Искам да дам информация за имота, който е предмет на тази обемиста докладна. В 

Горна махала, кв.“Спартак“, моста на р. Отовица и веднага в ляво са завива за старата 
Лимонадена фабрика. Там има една бензиностанция с прилежащ терен към нея и няколко 
сгради.  

Става въпрос за този имот. 
 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Благодаря г-н Пилев. 
Колеги имате възможност за изказване по докладната записка. 
Заповядайте г-н Соколов. 
 
Д-Р ПЛАМЕН СОКОЛОВ - общ. съветник: 
22 години г-н Чимев да го знаете определени хора плащат наем там. Ако наема е бил 

100 лв аз не знам това означава една немалка сума е платена. Когато решаваме да го 
продаваме г-н Чимев според мен човек и хора дали на общината подобаваща сума за тия 22 
години е редно ОбС да уважава всеки гражданин като инвеститор и да намери формата под 
която да ги покани. Аз не знам те дали имат желание? Да ги покани ако имат желание по 
някакъв начин да ползват преференции за придобиване на имота.  

Другото би означавало следното. Едни хора да са облагородили този терен или който 
и да е терен и когато дойде момента при приватизация дори може и външен човек за града 
или друг с по-дълбок джоб да придобие нещо дълго време стопанисвано от хората. 

Лично искам да ви кажа следното. Аз ако съм днес в ролята на кмета ще направя така 
ако хората, които са стопанисвали 22 години имота, защото аз съм го възложил този имот и 
бих се опитал да им благодаря по тоя начин , че са го превърнали в това което е в момента. 

 
 



44 
 

ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Благодаря  г-н Соколов. 
Г-н Попов ще ви помоля тъй като има юридически въпрос да отговориме на г-н 

Соколов. 
 
Г-Н МИЛЕН ПОПОВ – юрист на ОбС: 
Г-н председател, това което чувам е ясно, че не може да предвидим преференции за 

определени кандидати или участници в процедурата на този етап, тъй като това би 
засегнало самата конкуренция. 

Всеки е равно поставен от юридическите лица, които се явят на тази процедура 
следва да бъде равно поставен при участието си. Било в публичен търг, било в публичен 
конкурс не може да се предвиждат преференции. Това, че някой в предходно време е бил 
наемател, облагородявал е имота и т.н. всички подобрения стават собственост на общината 
по силата на договора и общината става техен собственик. Това не може да бъде основание 
за привилегия при закупуването, защото така не е предвидено по закон. 

 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Благодаря г-н Попов. 
Колеги други изказвания? 
Заповядайте г-н Димитров. 
 
Г-Н ЙОРДАН ДИМИТРОВ - общ. съветник: 
В т. 9 от проекта за решение пише: 
9.ОбС Дупница определя членове на комисията, която да организира и проведе 

описания по – горе конкурс в следния състав: 

Ние не трябва ли да гласуваме състава на тази комисия. 

 
Г-Н МИЛЕН ПОПОВ – юрист на ОбС: 
Тук приложим е ЗПСПК както и Наредбата за търговете и конкурсите, която е приета 

от МС. В този смисъл органа, който осъществява тези правомощия на органа по приватизация 
е ОбС и по тази Наредба е предвидено, че ОбС определя комисията. 

Т.е. затова и в предходното решение, когато ставаше въпрос за приватизация взето 
преди около половин година ОбС определя комисията, която да извърши процедурата за 
приватизация. В момента ОбС трябва да избере комисия, която да проведе този конкурс. 

ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Благодаря г-н Попов. 
Колеги имате възможност за предложения. 
Г-н Пилев прави предложение за г-н Йордан Йорданов. 
Г-н Петров прави предложение за г-н Станислав Павлов. 
Чух предложение за Ивайло Шаламанов. 
Г-н Георгиев предложи Иван Танев. 
Има предложение и за Георги Райнов. 
Благодаря колеги. 
Две резерви трябва да има. 
Тъй като г-н Попов поясни в комисията трябва да има юрист. 
За да не се самопредлага ако нямате против да влезе Йонко Гергов. На мястото на г-н 

Иван Танем, г-н Йонко Гергов.  
Иван Танев остава в резервите. Още един предложете… 
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Предлагам г-н Пилев. 
Първо ще гласуваме процедурното предложение на г-н Димитров за комисията. 

Гласуваме предложените имена в комисията. 
Който  е „за“  , моля да гласува: 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 24 
“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       няма 
 
Приема се състава на комисията. 
Преминаваме към гласуване на цялата докладна записка. 
 
1. Емил Димитров Гущеров                          за 
2. Йордан Крумов Йорданов   за 
3. Йордан Стоянов Димитров              за 
4. Даниела  Стойчова Симова   за 
5. Димитър Василев Крекманов   за 
6. Емил Стойнев Станкев    за 
7. Асен Георгиев Пилев    за 
8. Виолета Генчева Инкьова   за 
9. Дилиана Тошева Диканска   за 
10.Борислав Йорданов Костадинов  отсъства 
11.Юлиан Теодоров Бараков   за 
12. Станислав Христов Павлов   за 
13. Ивайло Валериев Петров   за 
14. Георги Асенов Пехливански   за 
15. Асен Сотиров Илиев               за 
16. Златко Пламенов Славев   отсъства 
17. Костадин Крумов Костадинов   отсъства 
18. Иван Миланов Раков    отсъства 
19. Георги Василев Георгиев   за 
20. Лорета Методиева Николова   за  
21. Ивайло Петров Шаламанов   отсъства 
22. Спас Борисов Андреев    отсъства 
23. Емил Иванов Христов    отсъства 
24. Павел Ангелов Коларски   за 
25. Георги Милчов Райнов    за 
26. Славчо Илиев Павлов    за 
27. Христо Страхилов Михалчев   за 
28. Любомир Петров Георгиев   отсъства 
29. Ани Ангелова Вакъвчиева   отсъства 
30. Пламен Петров Соколов   за 
31. Виолета Йорданова Зашева    за 
32. Йонко Йорданов Гергов    за 
33. Иван Методиев Танев    за 
 
Резултата от гласуването е: 
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“ЗА”                   24 
 “ПРОТИВ”                        няма 
 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 3, ал. 3, т. 2,  чл. 32, ал. 3, т. 2 от ЗПСК, във връзка с чл.1, 

ал.2, т.6 от ЗПСК и чл. 2, ал.1 т.6 ОТ Наредбата за търговете и конкурсите /НТК/, чл.10, 
ал.2 от НТК  и глава VІ, раздел ІІІ от НТК, ОбС  прие 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  126 
 
1.Утвърждава изготвените по реда на Наредбата за възлагане извършването на 

дейности, свързани с подготовката за приватизация или следприватизационния контрол, 
включително процесуално представителство правен анализ и приватизационна оценка. 

Да се извърши продажба на общински нежилищен имот - частна общинска собственост, 
невключен в имуществото на общинско търговско дружество, представляващ: Поземлен имот 
с идентификатор 68789.603.152, град Дупница, община Дупница, област Кюстендил, по 
кадастралната карта и кадастралните регистри, одобрени със Заповед 300-5-56/30.07.2004 
година на изпълнителен директор на Агенция по геодезия, картография и кадастър, последно 
изменение със заповед: няма издадена заповед за изменение в КККР с адрес на поземления 
имот: град Дупница, улица „Хемус“, с площ: 1 070 кв.м, трайно пренадначение на 
територията: Урбанизирана, начин на трайно ползване: За друг вид производствен, складов 
обект, Стар идентификатор: няма, Номер по предходен план: 93 363, квартал: 259, парцел: II. 
Ведно с изградените в имота сгради: 1. Сграда 68789.603.152.1, застроена площ: 140 кв.м, 
брой етажи 1, с предназначение: Сграда за търговия; 2. Сграда 68789.603.152.2, застроена 
площ: 32 кв.м, брой етажи 1, с предназначение: Промишлена сграда; 3. Сграда 
68789.603.152.3, застроена площ: 23 кв.м, брой етажи 1, с предназначение: Сграда за търговия; 
4. Сграда 68789.603.152.4, застроена площ: 5 кв.м, брой етажи 1, с предназначение: Сграда за 
енергопроизводство – частна общинска собственост съгласно Акт за общинска собственост № 
4943 от 16.08.2018 год., вписан в Агенция по вписванията  вх. рег. №3708 от 20.08.2019 год., 
акт №196, том 14, дело №2085, чрез провеждане на публично оповестен конкурс на един 
етап. 

Определя минимална конкурсна цена в размер на 88 183 лв. /осемдесет и осем хиляди 
сто осемдесет и три лева/ без ДДС. Цената се офертира в левове. 

2.Утвърждава конкурсна документация за продажбата на поземлен имот с 
идентификатор 68789.603.152, град Дупница, община Дупница, област Кюстендил, по 
кадастралната карта и кадастралните регистри, одобрени със Заповед 300-5-56/30.07.2004 
година на изпълнителен директор на Агенция по геодезия, картография и кадастър, последно 
изменение със заповед: няма издадена заповед за изменение в КККР с адрес на поземления 
имот: град Дупница, улица „Хемус“, с площ: 1 070 кв.м, трайно преназначение на територията: 
Урбанизирана, начин на трайно ползване: За друг вид производствен, складов обект, Стар 
идентификатор: няма, Номер по предходен план: 93 363, квартал: 259, парцел: II. Ведно с: 1. 
Сграда 68789.603.152.1, застроена площ: 140 кв.м, брой етажи 1, с предназначение: Сграда за 
търговия; 2. Сграда 68789.603.152.2, застроена площ: 32 кв.м, брой етажи 1, с предназначение: 
Промишлена сграда; 3. Сграда 68789.603.152.3, застроена площ: 23 кв.м, брой етажи 1, с 
предназначение: Сграда за търговия; Сграда 68789.603.152.4, застроена площ: 5 кв.м, брой 
етажи 1, с предназначение: Сграда за енергопроизводство - чрез провеждане на публично 
оповестен конкурс на един етап, която съдържа: 
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- Правила за провеждането на конкурса, включващи: разяснения за провеждането на 
конкурса, изисквания към съдържанието на офертата за участие в конкурса, включва 
списък на документите, които следва да бъдат приложени към нея, условия за 
задържане и връщане на депозита, изисквания към кандидатите – ЮЛ, консорциуми и 
други сдружения, специално учредени за участие в конкурса, условия и ред за 
получаване на допълнителна информация за обекта на приватизация, включително чрез 
извършването от участниците на собствен правен и финансов анализ, както и списък на 
документите, които участниците следва да представят за това, декларация за 
неразгласяване на информация, чието подписване е условие за допускане до участие в 
конкурса, условията на конкурса, по които ще се оценяват офертите, критериите за 
оценяване на офертите и начина на определяне на тежестта им в комплексната оценка, 
условията приватизационната сделка, които задължително следва да бъдат приети от 
участниците, за което те представят писмена декларация, проект на договор за 
приватизация, срок за депозиране на офертите. 

- Други документи: Копие от АОС, скица на обекта, копие от удостоверение за тежести. 
Конкурсната документация се закупува в сградата на община Дупница, находяща се в 

гр.Дупница, пл. „Свобода” №1, стая №28, ет. 2, в срок до 17 (седемнадесет) календарни дни от 
датата на обнародване на настоящото решение в „Държавен вестник”. Цената на конкурсната 
документация е 400,00 лв. /четиристотин лева/ без ДДС и се заплаща на касата на Община 
Дупница или чрез банков превод по сметка на Община Дупница IBAN BG26 UNCR 7000 8421 
7570 76, BIC UNCRBGSF, вид плащане 44 41 00 в “УниКредит Булбанк” АД - Финансов 
Център  гр. Дупница, ул.”Иван Вазов” № 3, до изтичане на срока за подаване на документите 
за участие. Участник закупил конкурсна документация следва да представи в офертата си 
следните документи:  

А) Юридическите лица и едноличните търговци представят: 
1. Заверено копие с подпис и печат от документ за съдебна регистрация; 
2. Документ - удостоверение за актуално правно състояние – оригинал или заверено копие, 
издадено до 15 дни преди датата на конкурса; 
3. Нотариално заверен документ за представителната власт на лицето, което закупува 
тръжната документация и подписва декларацията за неразгласяване на информация /ако 
представителната власт не може да се установи от документа за съдебна регистрация/; 

      Б) Физическите лица, извън тези по т. А), представят: 
1. Документ за самоличност на лицето, което закупува тръжната документация; 
2. Нотариално заверен документ за представителната власт на лицето, което закупува 

тръжната документация и подписва декларацията за неразгласяване на информация 
/ако кандидатът се представлява от пълномощник/; 

В) При получаване на конкурсната документация кандидатите попълват декларация по чл. 
11, ал. 1 от Наредбата за задължителната информация, предоставяна на лицата, заявили 
интерес за участие в приватизацията по ЗПСК и сведенията, представляващи служебна тайна. 

3. Определя следните квалификационни изисквания към участниците в конкурса, които са 
част от конкурсната документация, както следва: 

Предварителни квалификационни изисквания: 
А) До участие в конкурса се допускат български физически/юридически лица, 

регистрирани по Търговския закон и вписани в търговския регистър/представя се копие от 
лична карти или удостоверение за актуално състояние/ 

Б) Кандидатите – юридически лица да не са обявени в несъстоятелност и да не са в 
производство по ликвидация /доказва се с удостоверение/ 

В) Кандидатите – физически/юридически лица да нямат задължения към НАП и 
Община Дупница (доказва се с удостоверение, издадено до 30 дни преди датата на конкурса). 
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Г) Кандидатите - физически/юридически лица да са представили декларация, че 
приемат условията на приватизационната сделка. 
Приоритетни условия: 

А)Размер на предложената цена – не по-ниска от началната  конкурсна цена в размер на 
88 183 (осемдесет и осем хиляди сто осемдесет и три) лева.  

Б)Начин на плащане – чрез банков превод 100% от цената , в срок до 15 дни от 
обявяване на окончателното класиране.  

В) Изготвяне на бизнес-програма /план за развитието на обекта за срок от 3 години 
след подписването на приватизационният договор, включваща необходимите инвестиции в 
дълготрайни материални активи.  

Г) Създаване на работни места. 
Д) Запазване предназначението на обекта за срок от 3 години след подписването на 

договора. Кандидата представя декларация свободен текст и концепция за развитието на 
обекта. 

Е) Забрана за прехвърляне на закупеният по реда на този публично оповестен конкурс 
обект за срок от 3 години след придобиването му; 

Общи условия: 
А) Опазване и възпроизводство на околната среда 
При неизпълнение на поетите задължения по приоритетните и общи условия купувача 

дължи санкции и неустойки предвидени в проекто – договора.  
Оценката на предложенията да се извърши по следните критерии, за които се 

предвиждат относителни тегла в проценти: 
            
Критерии Проценти 
Окончателен размер на офертната цена и начин на плащане 50% 
Инвестиционна програма за обекта за инвестиции в дълготрайни  материални 
активи 

20 % 

Запазване предназначението на обекта     20 % 
Създаване на работни места  10 % 
общо 100 % 
 

4. Лицата закупили конкурсна документация, могат да отправят искане за разяснения  
по процедурата за провеждане на конкурса в срок до седемнадесетия ден от датата на 
обнародване на настоящото Решение в “Държавен вестник”. 

5. Депозитът за участие е парична вноска, в размер на 10% от минималната конкурсна 
цена, в срок до 17 (седемнадесетият) ден, считано от датата на обнародване на решението в 
“Държавен вестник” и се заплаща на касата на Община Дупница или чрез банков превод по 
сметка на Община Дупница IBAN BG26 UNCR 7000 8421 7570 76, BIC UNCRBGSF, вид 
плащане 44 41 00 в “УниКредит Булбанк” АД - Финансов Център  гр. Дупница, ул.”Иван 
Вазов” № 3.   

6. Срок за извършване на оглед на обекта  всеки работен ден от 10.00 до 17.00 часа в 
срока за подаване на предложения за участие. 

7. Срок за депозиране на офертите за участие в конкурса - до 16.00 часа на предходният 
ден преди датата на провеждането на конкурса. 

8.Дата и място на провеждане на конкурса – в сградата на община Дупница,  в Кръглата 
зала, етаж ІV-ти, на 20-ия ден от датата на обнародване на настоящето решението в “Държавен 
вестник” от 14.00 ч. 

9.ОбС Дупница определя членове на комисията, която да организира и проведе 
описания по – горе конкурс в следния състав: 
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1.  Йордан Крумов Йорданов – общински съветник 

2.  Станислав Христов Павлов – общински съветник 

3.  Ивайло Петров Шаламанов – общински съветник 

4.  Йонко Йорданов Гергов – общински съветник 

5.  Георги Милчов Райнов – общински съветник 

резерви: 

1.  Иван Методиев Танев – общински съветник 

2. Асен Георгиев Пилев – общински съветник 

след приключване на процедурата да внесе предложение в ОбС Дупница за определяне 
на спечелилия конкурса участник и участника класиран на второ място.  

10. ОбС  Дупница възлага на Кмета на Община Дупница да предприеме действия по 
обнародване на настоящето решение в “Държавен вестник”. 

  
 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Преминаваме към първата от извънредните докладни. Докладна записка от 

инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Изменение на Решение № 107 от 
28.06.2019 год., взето с протокол № 9 от 28.06.2019 год. от заседание на Общински съвет 
Дупница, касаещо продажба на земя - частна общинска собственост на собствениците на 
законно построената в имота сграда.  / вх.№ 399/ 15.07.2019 г./ 

Докладната не е разгледана на комисии. 
Който е „за“ да бъде допусната докладната за разглеждане в зала, моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 24 
“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       няма 
 
Приема се. 

Колеги имате възможност за изказване. 
Няма желаещи. 
Преминаваме към гласуване на цялата докладна записка. 
 
1. Емил Димитров Гущеров                          за 
2. Йордан Крумов Йорданов   за 
3. Йордан Стоянов Димитров              за 
4. Даниела  Стойчова Симова   за 
5. Димитър Василев Крекманов   за 
6. Емил Стойнев Станкев    за 
7. Асен Георгиев Пилев    за 
8. Виолета Генчева Инкьова   за 
9. Дилиана Тошева Диканска   за 
10.Борислав Йорданов Костадинов  отсъства 
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11.Юлиан Теодоров Бараков   за 
12. Станислав Христов Павлов   за 
13. Ивайло Валериев Петров   за 
14. Георги Асенов Пехливански   за 
15. Асен Сотиров Илиев               за 
16. Златко Пламенов Славев   отсъства 
17. Костадин Крумов Костадинов   отсъства 
18. Иван Миланов Раков    отсъства 
19. Георги Василев Георгиев   за 
20. Лорета Методиева Николова   за  
21. Ивайло Петров Шаламанов   отсъства 
22. Спас Борисов Андреев    отсъства 
23. Емил Иванов Христов    отсъства 
24. Павел Ангелов Коларски   за 
25. Георги Милчов Райнов    за 
26. Славчо Илиев Павлов    за 
27. Христо Страхилов Михалчев   за 
28. Любомир Петров Георгиев   отсъства 
29. Ани Ангелова Вакъвчиева   отсъства 
30. Пламен Петров Соколов   за 
31. Виолета Йорданова Зашева    за 
32. Йонко Йорданов Гергов    за 
33. Иван Методиев Танев    за 
 
Резултата от гласуването е: 
 
“ЗА”                   24 
 “ПРОТИВ”                        няма 
 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местна администрация, чл.35 ал.3 и чл.41, ал.2 от  Закона за 
общинската собственост, чл.50, ал.1 и ал.2 от Наредбата за реда за придобиване, 
управление и разпореждане с общинско имущество на Общински съвет Дупница, ОбС  
прие 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  127 
 
Общински съвет Дупница изменя Решение № 107 от 28.06.2019 год., взето с протокол 

№9 от 28.06.2019 год. на Общински съвет, както следва: 
 “т.2. Общински съвет Дупница определя продажна цена, в размер на  на 7 124. 28  

лв. /седем хиляди сто двадесет и четири лева двадесет и осем стотинки/, за продажба на: 
Урегулиран поземлен имот ІV - 97 /четири, образуван от имот деветдесет и седем/, квартал 8 
/осми/ по регулационния план на село Блатино, община Дупница, одобрен със Заповед №787 
от 28.04.1969 год. от председателя на Кюстендилски окръжен народен съвет, последно  
изменение  със Заповед № РД 204-791 от 19.07.2018 год. на Кмета на Община Дупница, с 
площ 1 293 кв.м /хиляда двеста деветдесет и три квадратни метра/, без съдържащата се в 
имота сграда, представляващ  частна общинска собственост по Акт за общинска собственост 
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№4730/18.12.2017 год. на Стойчо Крумов Милев, собственик на построената в имота сграда, 
въз основа на пазарна оценка, изготвена от оценител на недвижими имоти по реда на чл.22, 
ал.3 от Закона за общинската собственост.”  

 “т.3. Упълномощава Кмета на Община Дупница да извърши процедурата и сключи 
договора  за  продажба при определената в т.2 от решението продажна цена, в размер на 7 
124. 28  лв. /седем хиляди сто двадесет и четири лева двадесет и осем стотинки/.” 

 
 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Преминаваме към втората от извънредните докладни. Докладна записка от 

инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за продажба на поземлени 
имоти с идентификатори №№ 04220.55.498, 04220.55.497, 04220.55.499 и 04220.55.500 по 
кадастралната карта на село Бистрица.  / вх.№ 402/ 16.07.2019 г./ 

Докладната е разгледана в ИК. 
Да чуем становището. 
Положително. Благодаря. 
Преминаваме към разискване по докладната записка. 
Г-н Павлов заповядайте. 
 
Г-Н СТАНИСЛАВ ПАВЛОВ - общ. съветник: 
Ето още на тази сесия имаме казус като т.2 от дневния ред за с.Самораново. тук са 

много по-малко средствата, които са предвидени, но ако сме принципни би трябвало да 
вземем решение да добавим точка: Средствата от продажбата да останат за 
облагородяване на с.Бистрица. Предлагам го.  

Благодаря. 
 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Благодаря г-н Павлов. 
Г-н Чимев, заповядайте. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Колеги, не знам предполагам сте обърнали внимание за кои четири парчета маломерни 

става въпрос. Това е около горния площад пред черквата. Идеята преди време, когато са 
обособи пространство, когато се направи паметник в селото беше въпросните преместваеми 
обекти да бъдат променени по указан вид от главния архитект на община Дупница. Имайки 
предвид, че тези които имат желание да инвестират и направят нещо добро съвсем резонно 
задават въпроса а тези имоти или парчета по 116 м. може ли да бъдат закупени. 

Идваме на вашия въпрос г-н Павлов. Долния край под тях се прави стена. Проект тече 
за изграждане на стена, подпорна стена. Тази стена не си спомням точно но е над 200 000. 
Това са казусите, които възникват. Аз отново съм на мнение, че ние трябва да бъдем 
принципни. Аз нямам нищо против определен % от продажби и преди сме говорили и сега 
потвърждавам да останат за нужди на селото. Но ако теглиме една черта предлагам, че има от 
вас колеги, които помнят как калкулирахме на брой жители определена сума да бъде заделена. 
Влизаме в един не много принципен режим на работа. 

Предлагам както подходихме по докладната по т. 2 да бъде като предложение. То ви е 
ясно, че когато се правят предложения за разходи минава през сесия на ОбС и всички са 
уведомени. 

Благодаря. 
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ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Благодаря г-н Чимев. 
Г-н Павлов вие правите предложение…Да. 
Който е „за“ предложението на г-н Павлов като допълнение на решението като 

т.5, моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 21 
“ ПРОТИВ “                           1 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                        2 
 

Приема се. 
Преминаваме към гласуване на цялата докладна записка. 
 
1. Емил Димитров Гущеров                          за 
2. Йордан Крумов Йорданов   за 
3. Йордан Стоянов Димитров              за 
4. Даниела  Стойчова Симова   за 
5. Димитър Василев Крекманов   за 
6. Емил Стойнев Станкев    за 
7. Асен Георгиев Пилев    за 
8. Виолета Генчева Инкьова   за 
9. Дилиана Тошева Диканска   за 
10.Борислав Йорданов Костадинов  отсъства 
11.Юлиан Теодоров Бараков   за 
12. Станислав Христов Павлов   за 
13. Ивайло Валериев Петров   за 
14. Георги Асенов Пехливански   за 
15. Асен Сотиров Илиев               за 
16. Златко Пламенов Славев   отсъства 
17. Костадин Крумов Костадинов   отсъства 
18. Иван Миланов Раков    отсъства 
19. Георги Василев Георгиев   за 
20. Лорета Методиева Николова   за  
21. Ивайло Петров Шаламанов   отсъства 
22. Спас Борисов Андреев    отсъства 
23. Емил Иванов Христов    отсъства 
24. Павел Ангелов Коларски   за 
25. Георги Милчов Райнов    за 
26. Славчо Илиев Павлов    за 
27. Христо Страхилов Михалчев   за 
28. Любомир Петров Георгиев   отсъства 
29. Ани Ангелова Вакъвчиева   отсъства 
30. Пламен Петров Соколов   за 
31. Виолета Йорданова Зашева    за 
32. Йонко Йорданов Гергов    за 
33. Иван Методиев Танев    за 
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Резултата от гласуването е: 
 
“ЗА”                   24 
 “ПРОТИВ”                        няма 
 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и т.12 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона 

за местното самоуправление и местната администрация, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 от 
Закона за общинската собственост и чл.76 от Наредбата за реда за придобиване, 
управление и разпореждане с общинско имущество /приета с Решение №8/31.01.2008 год. 
на Общински съвет Дупница/, ОбС  прие 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  128 
 
1. Общински съвет Дупница допълва Програмата за управление и разпореждане с 

имотите общинска собственост в Община Дупница за 2019 год. в част ІІІ, т.Б “Имоти, които 
Община Дупница има намерение да продаде”, със следните имоти: 

  
1.1. Поземлен имот с идентификатор 04220.55.498 /четири хиляди двеста и двадесет, 

кадастрален район петдесет и пет, имот четиристотин деветдесет и осем/, село Бистрица, 
Община Дупница, област Кюстендил, по кадастралната карта и кадастралните регистри, 
одобрени със Заповед 300-5-60/05.08.2004 год. на Изпълнителния директор на Агенция по 
геодезия, картография и кадастър, с адрес на имот: село Бистрица, улица "Бригадирска",  с 
площ: 309 кв.м /триста и девет квадратни метра/, трайно предназначение на територията: 
Урбанизирана, начин на трайно ползване: За друг обществен обект, комплекс, 
представляващ: урегулиран поземлен имот /УПИ/ ІІ, кв.58 по регулационния план на село 
Бистрица. Без съдържащите се в имота сгради. 

1.2. Поземлен имот с идентификатор 04220.55.497 /четири хиляди двеста и двадесет, 
кадастрален район петдесет и пет, имот четиристотин деветдесет и седем/, село Бистрица, 
Община Дупница, област Кюстендил, по кадастралната карта и кадастралните регистри, 
одобрени със Заповед 300-5-60/05.08.2004 год. на Изпълнителния директор на Агенция по 
геодезия, картография и кадастър, с адрес на имот: село Бистрица, улица "Бригадирска",  с 
площ: 116 кв.м /сто и шестнадесет квадратни метра/, трайно предназначение на територията: 
Урбанизирана, начин на трайно ползване: За друг обществен обект, комплекс, 
представляващ: урегулиран поземлен имот /УПИ/ І, кв.58 по регулационния план на село 
Бистрица. Имотът не съдържа сгради. 

1.3. Поземлен имот с идентификатор 04220.55.499 /четири хиляди двеста и двадесет, 
кадастрален район петдесет и пет, имот четиристотин деветдесет и девет/, село Бистрица, 
Община Дупница, област Кюстендил, по кадастралната карта и кадастралните регистри, 
одобрени със Заповед 300-5-60/05.08.2004 год. на Изпълнителния директор на Агенция по 
геодезия, картография и кадастър, с адрес на имот: село Бистрица, улица "Христо Ботев", с 
площ: 262 кв.м /двеста шестдесет и два квадратни метра/, трайно предназначение на 
територията: Урбанизирана, начин на трайно ползване: За друг обществен обект, комплекс, 
представляващ: урегулиран поземлен имот /УПИ/ ІІІ, кв.58 по регулационния план на село 
Бистрица. Имотът не съдържа сгради. 

1.4.  Поземлен имот с идентификатор 04220.55.500 /четири хиляди двеста и двадесет, 
кадастрален район петдесет и пет, имот петстотин/, село Бистрица, Община Дупница, област 
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Кюстендил, по кадастралната карта и кадастралните регистри, одобрени със Заповед 300-5-
60/05.08.2004 год. на Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, картография и 
кадастър, с адрес на имот: село Бистрица, улица "Христо Ботев", с площ: 136 кв.м /сто 
тридесет и шест квадратни метра/, трайно предназначение на територията: Урбанизирана, 
начин на трайно ползване: За друг обществен обект, комплекс, представляващ: урегулиран 
поземлен имот /УПИ/ ІV, кв.58 по регулационния план на село Бистрица. Имотът не съдържа 
сгради. 

2. Взема решение за продажба чрез публичен търг с явно наддаване на следните 
общински недвижими имоти: 

2.1. Поземлен имот с идентификатор 04220.55.498 /четири хиляди двеста и двадесет, 
кадастрален район петдесет и пет, имот четиристотин деветдесет и осем/, село Бистрица, 
Община Дупница, област Кюстендил, по кадастралната карта и кадастралните регистри, 
одобрени със Заповед 300-5-60/05.08.2004 год. на Изпълнителния директор на Агенция по 
геодезия, картография и кадастър, с адрес на имот: село Бистрица, улица "Бригадирска",  с 
площ: 309 кв.м /триста и девет квадратни метра/, трайно предназначение на територията: 
Урбанизирана, начин на трайно ползване: За друг обществен обект, комплекс, 
представляващ: урегулиран поземлен имот /УПИ/ ІІ, кв.58 по регулационния план на село 
Бистрица. Без съдържащите се в имота сгради, с пазарна оценка в размер на 6 764 лв. /шест  
хиляди седемстотин шестдесет и четири лева/ без ДДС. 

2.2. Поземлен имот с идентификатор 04220.55.497 /четири хиляди двеста и двадесет, 
кадастрален район петдесет и пет, имот четиристотин деветдесет и седем/, село Бистрица, 
Община Дупница, област Кюстендил, по кадастралната карта и кадастралните регистри, 
одобрени със Заповед 300-5-60/05.08.2004 год. на Изпълнителния директор на Агенция по 
геодезия, картография и кадастър, с адрес на имот: село Бистрица, улица "Бригадирска",  с 
площ: 116 кв.м /сто и шестнадесет квадратни метра/, трайно предназначение на територията:  

Урбанизирана, начин на трайно ползване: За друг обществен обект, комплекс, 
представляващ: урегулиран поземлен имот /УПИ/ І, кв.58 по регулационния план на село 
Бистрица. Имотът не съдържа сгради, с пазарна оценка в размер на 2 754 лв. /две  хиляди 
седемстотин петдесет и четири лева/ без ДДС. 

2.3. Поземлен имот с идентификатор 04220.55.499 /четири хиляди двеста и двадесет, 
кадастрален район петдесет и пет, имот четиристотин деветдесет и девет/, село Бистрица, 
Община Дупница, област Кюстендил, по кадастралната карта и кадастралните регистри, 
одобрени със Заповед 300-5-60/05.08.2004 год. на Изпълнителния директор на Агенция по 
геодезия, картография и кадастър, с адрес на имот: село Бистрица, улица "Христо Ботев", с 
площ: 262 кв.м /двеста шестдесет и два квадратни метра/, трайно предназначение на 
територията: Урбанизирана, начин на трайно ползване: За друг обществен обект, комплекс, 
представляващ: урегулиран поземлен имот /УПИ/ ІІІ, кв.58 по регулационния план на село 
Бистрица. Имотът не съдържа сгради, с пазарна оценка в размер на 6 219 лв. /шест  хиляди 
двеста и деветнадесет лева/ без ДДС. 

2.4.  Поземлен имот с идентификатор 04220.55.500 /четири хиляди двеста и двадесет, 
кадастрален район петдесет и пет, имот петстотин/, село Бистрица, Община Дупница, област 
Кюстендил, по кадастралната карта и кадастралните регистри, одобрени със Заповед 300-5-
60/05.08.2004 год. на Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, картография и 
кадастър, с адрес на имот: село Бистрица, улица "Христо Ботев", с площ: 136 кв.м /сто 
тридесет и шест квадратни метра/, трайно предназначение на територията: Урбанизирана, 
начин на трайно ползване: За друг обществен обект, комплекс, представляващ: урегулиран 
поземлен имот /УПИ/ ІV, кв.58 по регулационния план на село Бистрица. Имотът не съдържа 
сгради, с пазарна оценка в размер на 3 228 лв. /три  хиляди двеста двадесет и осем лева/ без 
ДДС. 
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3.Общински съвет Дупница определя: 
3.1.Начална цена – утвърдените пазарни оценки по т.2.1, т.2.2, т.2.3 и т.2.4, от 

решението. 
3.2.Размер на депозит за участие в търга – 10% от началната цена. 
3.3.Вид на търга – публичен търг с явно наддаване чрез представяне от участниците 

на предложенията пред комисията в деня и часа, обявени за провеждане на търга. 
3.4.Стъпка на наддаване 5% от пазарната оценка         
3.4.Публичните търгове с явно наддаване да се проведат най-късно в 30-дневен срок 

от публикацията на обявяването му. 
 
4.Упълномощава кмета на Община Дупница да проведе процедурите и сключи 

договорите за продажба. 
 
5. Общински съвет Дупница предлага на кмета на Община Дупница след продажбата 

на имотите да внесе предложение в Общинския съвет за актуализация на поименния списък 
на капиталовите разходи, като средствата да бъде използвани за облагородяване на с. 
Бистрица. 

 
 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Преминаваме към следваща докладна записка. Докладна записка от инж.Методи 

Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане на Наредба за насърчаване на 
инвестициите с общинско значение и реда за издаване на сертификат за инвестиция клас В в 
община Дупница. / вх.№ 404/ 17.07.2019 г./ 

Докладната е разгледана в ИК с положително становище. 
Колеги, имате възможност за изказване по докладната записка. 
Г-жа Китанова ако искате по докладната записка за пояснение. 
 
Г-ЖА  ОЛГА КИТАНОВА – Зам.-кмет: 
Тази докладна беше инициирана от г-н Костадинов.Няма го. Очаквахме той да вземе 

отношение, но ние положихме усилия огледахме неговото предложение, допълнили сме го. 
Работили сме и с Милен Попов, така че Наредбата да отговоря на законовите изисквания. 

С тази Наредба изразяваме и вие ако я приемете общото становище на всички, че 
всички инвеститори са добре дошли и ще бъдат обслужени своевременно, приоритетно. 
Няма да бъдат забавяни процедурно, всичко което е необходимо от общината като действия 
одобрения, заявления ще бъдат разглеждани приоритетно. 

Това е една стъпка, която казва добре дошли на всички инвеститори. 
 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Благодаря на г-жа Китанова. 
Други колеги? 
По тази докладна ще взема отношение като допълнение, което каза г-жа Китанова. 
Миналата или по-миналата седмица без да конкретизирам с коя търговска камара от 

коя държава в ЕС проведохме среща в София аз, г-н Чимев и г-жа Китанова. В разговорите 
фирмите са изключително сериозни, които проявиха интерес. Точно един от въпросите 
беше дали имаме на Наредба за насърчаване на инвестициите. Ние ги запознахме, че 
предстои приемането на такава. Отделно презентирахме положителните страни на община 
Дупница, като географско положение, всички други възможности, които предоставя. 
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Те в момента се запознават с предоставените терени, имоти, възможности и най-
вероятно м.септември се очаква да дойдат с техните екипи. Така, че приемането на такава 
Наредба е изключително важно за самите инвеститори знаейки, че получават отношение, 
възможност за инвестиции. 

/въпрос от залата/ 
На срещата присъстват председателя на ОбС Емил Гущеров, кмета на община 

Дупница г-н Методи Чимев и зам.-кмета г-жа Олга Китанова. 
/въпрос от залата/ 
Г-н Пехливански приемаме критиката, така че няма нищо скрито покрито. На 

следващата среща, когато те дойдат ще бъдат поканени и всички общински съветници.  
За да дойдат по-бързо инвеститорите дайте да гласуваме да не губиме време. 
Който е „за“ , моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 23 
“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       1 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.2 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация и чл.22з, ал.1 Закона за насърчаване на инвестициите, ОбС  прие 
 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  129 
 
       І. Приема Наредба за насърчаване на инвестициите с общинско значение и реда за 

издаване на сертификат за инвестиция клас В в Община Дупница с пореден номер по описа 
на Общински съвет. 

 
 

***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Посланието, което отправяме от тази за е добре дошли сте инвеститори в община 

Дупница. Има приета Наредба за насърчаване на инвестициите. 
Моля, колегите журналисти да го отразят подобаващо това нещо. 
Преминаваме към последната  докладна записка. Докладна записка от Георги Георгиев 

– общински съветник и Председател на ПК по здравеопазване, социална политика и 
етнически въпроси в Общински съвет Дупница, относно Отпускане на еднократна финансова 
помощ в размер на 1000лв.  /хиляда лева/ на Емилия Димитрова Барилска, живуща в гр. 
Дупница, ул. „Страхил Войвода“ № 12. / вх.№ 403/ 16.07.2019 г./ 

Докладната не е разгледана на комисии. 
Който е „за“ да бъде допусната докладната за разглеждане в зала, моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 24 
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“ ПРОТИВ “                        няма 
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       няма 
 
Приема се. 

Колеги имате възможност за изказване. 
Г-н Георгиев, заповядайте. 
 
Г-Н  ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ - общ. съветник: 
Г-н председател, 
Г-н кмете, 
Колеги. 
Ще ви разваля настроението за края на сесията. Абсолютна драма. 
Деветнайсет годишно момиче ще трябва да се грижи за 11 годишната си сестра. По-

голямата е 1 курс студентка, на по-малката предстои да учи в „Акд.Корольов“. доходи от 
150 лв., адреса не е актуален. Тука имаме лична молба към кмета ако може да съдейства с 
общинско жилище. Наясно съм, че трябва да се почне отнякъде. Как ще бъде платен наема 
за една година не е проблем. Държа да знаете защо си позволяваме комисията да отпуснеме 
1 000 лв. ще ви моля да ме подкрепите. 

 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Преди да дам думата на г-н Чимев ще поясня. Както каза г-н Георгиев по-голямата 

момиче е изключително умно и интелигентно, което учи математика и информатика в ЮЗУ. 
На базата на докладната записка веднага поискахме и с г-н Чимев проведохме среща с 
момичето.един от въпросите, които зададе г-н Георгиев вече е решен. 

Г-н Чимев, заповядайте. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Уместно предложи г-н Георгиев. 
След разговора въпроса с общинското жилище е решен. Жилището в ж.к. „Бистрица“ 

е ще бъде отремонтирано от община Дупница. Даже идеята е същата, която споделихте и 
вие да предложиме да не плащат наем. Наистина ситуацията е…не знам термина кой е. 
наши деца, сега е момента да им бъде помогнато. Аз мисля, че никой от вас не би отказал. 

Благодаря. 
 
ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
Още едно допълнение.Майката е починала 2011 г., бащата преди няма и месец. 

Бабата от страна на майката не взима отношение. Г-жа Симова изяви, ще се свържем с 
момичето. 

Колеги по докладната получихме обширна информация какво се случва. 
Преминаваме към гласуване на  докладна записка. 
 
1. Емил Димитров Гущеров                          за 
2. Йордан Крумов Йорданов   за 
3. Йордан Стоянов Димитров              за 
4. Даниела  Стойчова Симова   за 
5. Димитър Василев Крекманов   за 
6. Емил Стойнев Станкев    за 
7. Асен Георгиев Пилев    за 
8. Виолета Генчева Инкьова   за 
9. Дилиана Тошева Диканска   за 
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10.Борислав Йорданов Костадинов  отсъства 
11.Юлиан Теодоров Бараков   за 
12. Станислав Христов Павлов   за 
13. Ивайло Валериев Петров   за 
14. Георги Асенов Пехливански   за 
15. Асен Сотиров Илиев               за 
16. Златко Пламенов Славев   отсъства 
17. Костадин Крумов Костадинов   отсъства 
18. Иван Миланов Раков    отсъства 
19. Георги Василев Георгиев   за 
20. Лорета Методиева Николова   за  
21. Ивайло Петров Шаламанов   отсъства 
22. Спас Борисов Андреев    отсъства 
23. Емил Иванов Христов    отсъства 
24. Павел Ангелов Коларски   за 
25. Георги Милчов Райнов    за 
26. Славчо Илиев Павлов    за 
27. Христо Страхилов Михалчев   за 
28. Любомир Петров Георгиев   отсъства 
29. Ани Ангелова Вакъвчиева   отсъства 
30. Пламен Петров Соколов   за 
31. Виолета Йорданова Зашева    за 
32. Йонко Йорданов Гергов    за 
33. Иван Методиев Танев    за 
 
Резултата от гласуването е: 
 
“ЗА”                   24 
 “ПРОТИВ”                        няма 
 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                      няма 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал. 1, т. 6 и т. 23 от ЗМСМА и във връзка с чл. 27, ал. 4 

и ал. 5 от ЗМСМА, ОбС  прие 
 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  130 
 
1. Общински съвет-Дупница дава съгласие за отпускане на еднократна финансова 

помощ в размер на 1000лв.  /хиляда лева/ на Емилия Димитрова Барилска, живуща в гр. 
Дупница, ул. „Страхил Войвода“ № 12, по Заявление до Община Дупница с вх. № 94-Е-
453/03.07.2019 г. 

2. Средствата да се осигурят от бюджета на Община Дупница, дейност „Общинска 
администрация” § 4214 „Обезщетения и помощи по решение на Общински съвет”. 

 
 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
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ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – Председател: 
С това изчерпахме дневния ред. 
Живи и здрави наесен с песен. 
Благодаря ви колеги. 
Приятен ден. 
 

 
Заседанието бе закрито в  12,25 часа. 

 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА ОБС: 

     

             /  инж. Емил Гущеров /                          

 

 

 

ПРОТОКОЛИСТИ:  

           

1. / Вяра  Бързачка - главен специалист”ООбС/ 

 

 

 

2. /  инж. Татяна  Инджева – старши  специалист ”ООбС”/   

 
 
 
 
 

 
 

 
 


